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Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία: «58η Σχολική Επιτροπή του 

Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης 

(Ε.Ε.Ε.Ε.Κ.) Σερρών».  

  

ΘΕΜΑ  2ο: Συγκρότηση Δ.Σ. των Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.   

 

ΘΕΜΑ  3ο: Ψήφιση κανονισμού διοίκησης των Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ  4ο:  Έγκριση απολογισμού οικονομικού έτους 2001 των Ν.Π. Σχολικών   

Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ  5ο: Συμμετοχή του Δήμου στο «Επιχειρησιακό Πρόγραμμα δράσης του 

Συμβουλίου Απόδημου Ελληνισμού – Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 

«Οργάνωση Επισκέψεων παιδιών και νέων αποδήμων στην Ελλάδα» 

Μέτρο 3.2: Κοινωνικές δραστηριότητες σε συνδυασμό με το μέτρο 

2.2: Κατασκηνώσεις – Ξενώνες - Εγκαταστάσεις Ιαματικού 

Τουρισμού».   

 

ΘΕΜΑ  6ο: Ψήφιση εξειδικευμένης πίστωσης για την υλοποίηση του 

προγράμματος «Οργάνωση επισκέψεων παιδιών και νέων αποδήμων 

στην Ελλάδα».   

   

ΘΕΜΑ 7ο:   Ενίσχυση αναξιοπαθούσης οικογένειας σύμφωνα με έκθεση 

κοινωνικής λειτουργού του προγράμματος «Μονάδες Κοινωνικής 

Μέριμνας».  

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έγκριση προϋπολογισμού οικ. έτους 2002 του Ν.Π. «Κέντρο 

Προσχολικής Αγωγής Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  9ο: Διαγραφή ποσού από τους οριστικούς βεβαιωτικούς καταλόγους.  

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση συμμετοχής εκπροσώπου του Δήμου σε ημερίδα με θέμα: 

«Διατήρηση πολιτιστικής ταυτότητας – επιβίωση των Κάλας».  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Επιχορήγηση του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος 

– Μουσείο Φυσικής Ιστορίας».  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Οικονομική ενίσχυση του Μουσικού Σχολείου Σερρών για την 

προμήθεια οργάνων της Συμφωνικής του ορχήστρας.  
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ΘΕΜΑ 14ο: Συνδιοργάνωση εκδηλώσεων με τον Σύλλογο Ποντίων Επταμύλων 

αφιερωμένων στη γενοκτονία των Ποντίων.  

 

ΘΕΜΑ 15ο:  Έγκριση προτάσεων για την τουριστική ανάπτυξη των Σερρών μέσω   

του ΚΕΠ Κεντρικής Μακεδονίας. 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Απ’ ευθείας αγορά ακινήτου προς τον σκοπό επέκτασης του 

Πολιτιστικού Κέντρου του συνοικισμού «Κατακονόζι».  

 

ΘΕΜΑ 17ο:  Προκήρυξη μελέτης επιχειρησιακής έρευνας και χωροθέτησης νέου 

στρατοπέδου σύμφωνα με τον Ν. 2745/99 για την μετεγκατάσταση 

στρατοπέδων.  

 

ΘΕΜΑ 18ο:   Έγκριση απ’ ευθείας ανάθεσης της μελέτης: «Διερεύνηση και Πρόταση 

Εγκατάστασης Γεωγραφικού Συστήματος Πληροφοριών (G.I.S.) στο 

Δήμο Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση ανάθεσης της μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της 

προς πολεοδόμηση περιοχής Ξηροτόπου.  

 

ΘΕΜΑ 20ο:   Έγκριση ανάθεσης της μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της 

προς Πολεοδόμηση περιοχής Ελαιώνα.  

 

ΘΕΜΑ 21ο:  Έγκριση και παραλαβή της Α’ φάσης της μελέτης: «Ολοκληρωμένο 

σχέδιο ανάπτυξης (Master plan) του ορεινού όγκου Λαϊλιά Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση μελέτης του έργου: Κατασκευή ασφαλτοδρόμων και   

τσιμεντοδρόμων.  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Διαμόρφωση πρανών στον δρόμο 

Οινούσας – Χιονοχωρίου».  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αποπεράτωση γραφείων στο Α’ 

Νεκροταφείο».   

 

ΘΕΜΑ 25ο:  Συνέχιση για το έτος 2002 του έργου: «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης 

Δημοτικού Διαμερίσματος Οινούσας από οικία Δημ. Ταίρη προς παλιά 

δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και 

κατά μήκος του ρέματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου 

Χιονοχωρίου έως καινούρια Δεξαμενή».  

 

ΘΕΜΑ 26ο:  Συνέχιση για το 2002 του έργου: «Αποτύπωση εκτάσεων από θέση 

Μύλος οδού Επταμύλων-Οινούσας όπως ακολουθεί ο δρόμος προς 

Νέο Σούλι έως αγροτεμάχιο Τσαμπακάρη Χρήστου – οικία Πατώνη-

Γαλάνη Παύλου – θέση Μύλος».  
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ΘΕΜΑ 27ο:  Αποπληρωμή οφειλής για την εκτέλεση του έργου: «Αποπεράτωση 

αρδευτικού δικτύου».   

 

ΘΕΜΑ 28ο:   Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ σε διάφορα σημεία της πόλης.  

 

ΘΕΜΑ 29ο:   Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην κοιλάδα Αγ. Αναργύρων.   

 

ΘΕΜΑ 30ο:   Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην Ηλιούπολη Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση προμήθειας λαμπτήρων και ηλεκτρολογικού υλικού σύμφωνα 

με τις διατάξεις του ΕΚΠΟΤΑ.  

 

ΘΕΜΑ 32ο: Συνέχιση προμήθειας ποσοτήτων ξηρογραφικού χαρτιού για το έτος 

2002.    

 

ΘΕΜΑ 33ο:  Συνέχιση προμήθειας πλαστικών σάκων απορριμμάτων για το έτος 

2002.   

 

ΘΕΜΑ 34ο:  Έγκριση μελέτης για την προμήθεια-τοποθέτηση ραφιών του Αρχείου 

Δήμου Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ 35ο:  Έγκριση πρακτικών της δημοπρασίας για την προμήθεια γάλακτος για 

το έτος 2002.  

 

   ΘΕΜΑ 36ο: Μίσθωση ακινήτου για την στέγαση του Κέντρου Εξυπηρέτησης 

Πολιτών.  

 

ΘΕΜΑ 37ο:  Εγκατάσταση παιδικής χαράς σε δημοτικό ακίνητο, ιδιοκτησίας του 

14ου Δημοτικού Σχολείου Αγ. Ιωάννη.    

 

ΘΕΜΑ 38ο: Χορήγηση άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου στη γωνία Χαριλάου 

Τρικούπη – Ολυμπίου στον Κων/νο Παπαγεωργίου.  

 

ΘΕΜΑ 39ο: Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.   

 

ΘΕΜΑ 40ο:   Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του 

Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 41ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ 42ο:  Συγκρότηση επιτροπής παράδοσης στην Α.Ε. «Ελληνικά Τουριστικά 

Ακίνητα» του Τουριστικού Περιπτέρου.  
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6η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2002 

 

 

 κ. Πρόεδρος: κ. Δήμαρχε κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, το προεδρείο ζητάει 

την ψήφιση κάποιων θεμάτων που είναι στο φάκελο ως κατεπείγοντα και κατόπιν την 

αλλαγή εξέτασης της σειράς των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης προτάσσοντας σαν 

πρώτο θέμα το 21ο  για την παρουσίαση του Master Plan των ορεινών όγκων από τον 

κ. Καλογερούδη, Διευθύνοντα Σύμβουλο της ΑΝΕΣΕΡ για να μην τον κρατάμε μέχρι 

να έρθει η σειρά του θέματος όπως είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη.  

 Ζητείται: Πρώτον η έγκριση από το Σώμα της προγραμματικής σύμβασης 

ανάμεσα στην ΔΕΠΚΑ, τον Δήμο και το Υπουργείο Πολιτισμού, σχετικά με το 

δίκτυο των δημοτικών εργαστηρίων Εικαστικών Τεχνών. Έχει διάρκεια 5 έτη. 

 Δεύτερον των πρακτικών της δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή 

ασφαλτοδρόμων πόλης Σερρών» πρ/σμού 448.000 €, με ανάδοχο τον κ. Στέργιο 

Γαλάνη.  

Τρίτον την έγκριση απασχόλησης ενός χειριστή επί δίμηνο μετά την 

συνταξιοδότηση του χειριστή σκαπτικού J.C.B. της Τ.Υ. του Δήμου. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: κ. συνάδελφοι θέλω την συγκατάθεση του Σώματος για μια 

τυπική πολεοδομική παρέμβαση. Μας έχει δοθεί από το ΥΠΕΧΩΔΕ ένα λυόμενο 50 

τ.μ. στα πλαίσια της αναβάθμισης και της ενίσχυσης των συμπολιτών μας Αθιγγάνων 

για να στεγαστεί ο Σύλλογος και οι δραστηριότητες του πολιτιστικού συλλόγου 

<ΦΩΣ ΚΑΙ ΖΩΗ> απέναντι από το ΚΤΕΟ στα Νεόκτιστα του Αεροδρομίου, 

πρόεδρος του οποίου είναι ο κ. Λάκης Μακράκης, γιατί δεν έχουν στέγη. Είναι ένα 

καλό λυόμενο και κάνει και για γραφείο για το σύλλογο, αλλά και για χώρο 

συγκεντρώσεως παιδιών. Επειδή τώρα γίνονται οι πράξεις εφαρμογής στην περιοχή 

και ακόμα δεν έχουν ξεκαθαρίσει οι λεπτομέρειες, προτείνω να το εγκαταστήσουμε 

εκεί προσωρινά. Ο χώρος εκεί έχει χαρακτηριστεί σαν χώρος σχολείου. Όμως όταν 

πήγαμε να βάλουμε την βάση, έγινε καταγγελία από κάποιους ότι ο Δήμος κτίζει κάτι 

παράνομο. Γιατί δεν ήξεραν τι θα γίνει. Επειδή είναι κάτι κοινωφελές και είναι 

προσωρινή λυόμενη εγκατάσταση, ζητώ την συγκατάθεση του Δ.Σ. για την 

προσωρινή αυτή εγκατάσταση του λυομένου, μέχρι να δούμε από την πράξη 

εφαρμογής που βρίσκεται στην τελική της φάση που θα το βάλουμε οριστικά. Για να 

είναι κατοχυρωμένη και η υπηρεσία μας, ότι υπάρχει και η συγκατάθεση του Δ.Σ. 

Ευχαριστώ πολύ. 

κ. Γκότσης: Εκτός ημερησίας διάταξης θέλω να θέσω κάτι. Κύριε Πρόεδρε, 

κύριοι συνάδελφοι, από έναν μικροέλεγχο που έκανα στα οικονομικά, ήρθαν στα 

χέρια μου κάτι στοιχεία τα οποία θα πρέπει να καταθέσω εδώ ενώπιον του Δ.Σ.. 

Βέβαια, με απασχόλησε το αν θα έπρεπε  να το προσπεράσω ή όχι γιατί θα έχουμε 

εκλογές και εγώ μπορεί να έχων κάποιο πολιτικό κόστος όμως αυτό δεν με 

ενδιαφέρει και θα μπω στην ουσία.  

Το θέμα αφορά τα ενοίκια των εμπόρων και επιχειρηματιών κάτω από την 

Δημαρχεία. Υπάρχει μια συγκεκριμένη κυρία έμπορος η οποία έχει να καταβάλει 

ενοίκια από το Σεπτέμβριο του 1999. Δηλαδή, επί 3 χρόνια δεν καταβάλει τα ενοίκια. 

Το ποσό το οποίο οφείλει από τα μίσθια είναι 24.589,04 € και σε δραχμές 8.378.701. 

Και καλά αυτή η συμπολίτισσά μας κάνει την δουλειά της. Δεν ξέρω πως σκέφτεται.  
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Όμως κύριοι της Δ.Α. κύριε Αντιδήμαρχε των οικονομικών, γιατί αυτή η 

ευνοϊκή αντιμετώπιση προς αυτή τη συμπολίτισσά μας; Θεωρείτε  ότι είναι δικαίωμά 

σας να της επιτρέπετε επί 3 χρόνια να μην καταβάλει τα ενοίκια; Και γιατί μέσα 

στους τρεις – πέντε μήνες όπως  ορίζει η νομοθεσία περί ενοικίων και  μη καταβολής 

αυτών δεν κάνατε τις απαραίτητες ενέργειες. Θεωρώ ότι αυτό το οποίο γίνεται αν το 

μάθουνε οι συμπολίτες μας να ξέρετε ότι δεν θα αισθανθούν καθόλου καλά. Τα 

χρήματα αυτά πρέπει να γνωρίζουμε όλοι μας ότι δεν ανήκουν σε κανένα από μας 

αλλά ανήκουν στον Δήμο. Η περιουσία είναι του Δήμου. Αν ήταν δικά μας αυτά τα  

καταστήματα θα μπορούσαμε να περιμένουμε και 2 και 3 και 4 έτη. Κύριε 

Αντιδήμαρχε των οικονομικών επειδή είστε εσείς υπεύθυνος θα παρακαλούσα να 

ενεργήσετε οσονούπω θα έλεγα για να τελειώσει αυτή η υπόθεση αλλιώς να κινήσετε 

την διαδικασία περί έξωσης αυτής της συμπολίτισσας η οποία δεν είναι σωστή στις 

υποχρεώσεις της όπως είναι οι υπόλοιποι σύμφωνα με την έρευνα που έκανα. Βέβαια 

ορισμένοι χρωστάνε, αλλά λίγα και όχι 8.500.000 δρχ. Πρέπει να γνωρίζουμε όλοι 

εδώ ότι διαχειριζόμαστε τα λεφτά των πολιτών και δεν έχουμε το δικαίωμα να 

αφήνουμε έτσι ασύδοτα να λειτουργεί μια συγκεκριμένη κυρία.  

κ. Τερζόπουλος: Κύριοι όντως έτσι είναι. Υπάρχει αυτή η οφειλή της κυρίας. 

Ζήτησα από την υπηρεσία να  μου φέρουν όχι μόνο για την συγκεκριμένη κυρία, 

αλλά κατάσταση όλων των κατηγοριών για τις οφειλές των πολιτών προς την 

υπηρεσία. Σήμερα δε, θέλω να ανακοινώσω εδώ στους συναδέλφους ότι έχουν 

κοινοποιηθεί με επιστολή παραβάσεις Κ.Ο.Κ. οι οποίες οφείλονται από το 1998. 

Αυτή η Δ.Α. τόλμησε. Και αυτή τη στιγμή γίνεται ένας συρφετός. Όμως δεν έχουμε 

πρόβλημα, επειδή αναφερθήκατε σε προεκλογική περίοδο. Όλοι αυτοί που αναφέρετε 

επομένως κ. Γκότση θα προσέρθουν στην υπηρεσία να γίνει η ρύθμιση. Θα κληθούν 

άπαντες. Θα τους προτείνουμε μια ρύθμιση για να εξοφλήσουν τις υποχρεώσεις και 

αν δεν ανταποκριθούν θα γίνει βεβαίωση στο Δημόσιο Ταμείο και περαιτέρω νομικές 

διαδικασίες.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Ο κ. Στρατουδάκης που ήτανε Αντιδήμαρχος τα δυο 

τελευταία χρόνια στον τομέα, μπορεί να το δηλώσει σαφέστερα. Ο περί ου ο λόγος 

ενοικιαστής και κάποιοι άλλοι, αρνούνταν να συμμορφωθούν με την αύξηση και τον 

αντικειμενικό προσδιορισμό της τιμής  του ενοικίου που είχε επιβάλλει το Δ.Σ. Και 

αν θυμάμαι καλά έκαναν δικαστική προσφυγή. Αυτός ήταν ο λόγος της 

καθυστέρησης της απαίτησης της είσπραξης. Έχω όμως την γνώμη τώρα, ότι εφόσον 

και αν η υπόθεση της δικαστικής αμφισβήτησης της αύξησης που έβαλε το Δ.Σ. έχει 

λήξει πρέπει να απαιτηθούν τα χρήματα αυτά. Εμείς δεν κάνουμε χατίρι σε κανέναν.  

κ. Γκότσης: Επειδή τα είδα όλα, η κυρία που ανέφερα είναι η μόνη που δεν 

συμμορφώθηκε. Οι άλλοι συμμορφώθηκαν. Αλλά δεν γίνεται η μία να είναι η έξυπνη 

και οι άλλοι να είναι τα κορόιδα. Σας παρακαλώ δηλαδή.  

κ. Στρατουδάκης: Αυτό που είπε ο κ. Δήμαρχος είναι ακριβώς η αλήθεια. 

Τότε δώσαμε οδηγίες και εντολές στην Νομική Υπηρεσία του Δήμου, για να προβεί 

στα περαιτέρω. Δηλαδή βεβαιώσεις, εξώσεις και ότι άλλο προβλέπει ο Νόμος. Από 

κει και πέρα σας απήντησε ο συνάδελφος. Οι περισσότεροι συμμορφώθηκαν για την 

συγκεκριμένη περίπτωση το είχαμε αναθέσει στον δικηγόρο για τα περαιτέρω.  
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ΘΕΜΑ 21ο:  Έγκριση και παραλαβή της Α’ φάσης της μελέτης: «Ολοκληρωμένο  

σχέδιο ανάπτυξης (Master plan) του ορεινού όγκου Λαϊλιά Σερρών».  

 

 

Παρακαλώ τον κ. Καλογερούδη, Δ/ντα σύμβουλο της ΑΝΕΣΕΡ να αναπτύξει 

το 21ο θέμα που αύριο  το απόγευμα στην αίθουσα του εργατικού κέντρου θα γίνει 

και η δημόσια παρουσίασή της.  

 

κ. Καλογερούδης: Ευχαριστώ κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, αγαπητοί σύμβουλοι 

τηρουμένης μια δεοντολογίας που προβλέπεται από την διαδικασία της μελέτης περί 

ενημέρωσης πρώτα του Δ.Σ. και κατόπιν των πολιτών  του ευρύτερου πληθυσμού 

βρίσκομαι εδώ απλώς για μια σύντομη παρουσίαση. Πιστεύω ότι αύριο θα υπάρχει η 

δυνατότητα σε όλους για αναλυτική παρουσίαση και για να τεθούν ερωτήματα 

αναλυτικά. Θα σας δείξω απλώς περίπου και σε συντομία την παρουσίαση που θα 

γίνει αύριο αν και δεν είναι ο κατάλληλος χώρος για παρουσίαση. Έχω να σας δείξω 

έναν χάρτη της περιοχής. Περιλαμβάνει δύο περιοχές, η μία είναι η πράσινη περιοχή 

και η άλλη είναι η ροζ χρωματισμένη. Η μεν πράσινη περιοχή αφορά τα 

χαρακτηρισμένα ως ορεινά Δ.Δ. Δήμων ή  Κοινότητες, στις οποίες πρόκειται να 

εφαρμοστεί το συγκεκριμένο ολοκληρωμένο όπως λέγετε επιχειρησιακό πρόγραμμα 

ανάπτυξης του ορεινού συγκροτήματος Αγγίστρου-Ορβίλου-Βροντούς και 

Μενοικίου. Η ροζ περιοχή είναι μια άλλη περιοχή. Μειονεκτική θα την λέγαμε, η 

οποία είναι εν δυνάμει περιοχή  «LEADER PLUS». Δηλαδή μπορεί να συμμετάσχει 

στην συνολική παρέμβαση παίρνοντας πιστώσεις από το πρόγραμμα «LEADER 

PLUS». Για να κάνουμε μια εξαρχής ενημέρωση. Θα δείτε αύριο καλύτερα το 

σχετικό διάγραμμα, γιατί εδώ δεν επιτρέπουν οι αποστάσεις να αναλυθεί 

ικανοποιητικά, στο οποίο προβλέπεται η διαδικασία της ανάπτυξης της μελέτης και η 

κατάληψή  της. Επιγραμματικά σας λέω, ότι μετά την πρώτη φάση η οποία 

παραδόθηκε ήδη και τη δεύτερη φάση η οποία θα παραδοθεί με την δημοσιοποίηση 

των ευρημάτων της πρώτης φάσης ακολουθεί  μια διαδικασία κατά την οποία η 

μελετητική ομάδα, ο Δήμος και η Αναπτυξιακή Εταιρεία όπως αυτή εμπλέκεται 

λαμβάνουν από τους φορείς και από τον τοπικό πληθυσμό τις πιθανές προτάσεις για 

αλλαγές στις συγκεκριμένες παρεμβάσεις είτε ιδιωτικές είτε των δημοσίων φορέων, 

κατηγοριοποιεί αυτά τα πράγματα και προχωράει στη σύνταξη του επιχειρησιακού 

σχεδίου που θα αποτελέσει και τον μπούσουλα για την περαιτέρω χρηματοδότηση. 

Το σημαντικότερο είναι ότι δεν μιλάμε για μια μελέτη, αλλά για ένα πακέτο 

χρηματοδότησης το οποίο είναι δεδομένο και ερχόμαστε να αντιστοιχίζουμε το 

συγκεκριμένο χρηματοδοτικό μέσο, συγκεκριμένες παρεμβάσεις. Το χρηματοδοτικό 

μέσο χωρίς να ξέρουμε με απόλυτη ακρίβεια το ύψος του, υπολογίζω ότι θα είναι περί 

τα 3,5 με 4 δις δραχμές ως προϋπολογισμός. Από αυτά τα 3,5 με 4 δις δρχ. τα 2 και 

κάτι θα βρεθούμε μέσα από το Περιφερειακό Πρόγραμμα Κεντρικής Μακεδονίας, το 

δε υπόλοιπο 1 με 1 και κάτι αναμένεται να βρεθεί μέσα από την παρέμβαση της 

Κοινοτικής πρωτοβουλίας «LEADER PLUS». Η συγκεκριμένη διαδικασία 

περιλαμβάνει: τη σύνταξη του επιχειρησιακού σχεδίου, την προκήρυξη από την 

περιφέρεια των αντίστοιχων έργων που θα προβλέπονται σ΄ αυτό, τις εντάξεις των 

όποιων έργων, την υλοποίησή τους, την παρακολούθηση και την πληρωμή με 

συγκεκριμένες διαδικασίες. 
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Υπάρχει ένας πίνακας από τον οποίο σας θα σας διαβάσω ενδεικτικά κάποια 

νούμερα σε προϋπολογισμούς δράσεως. Δηλ. τι έργα μπορούν να περιληφθούν σε 

αυτού του είδους τις παρεμβάσεις. Ο 1ος τίτλος είναι: «Ανακαίνιση  και ανάπτυξη 

χωριών – προστασία και διατήρηση της αγροτικής κληρονομιάς. Υπάρχει ένα μέτρο 

που αφορά τους ιδιώτες μ’  ένα συνολικό ύψος πρ/σμού 570 εκατ. δρχ. και ένα  

αντίστοιχο που αφορά την Τ.Α. πρ/σμού 600 εκατ δρχ. Τι μπορεί να γίνει μέσα σ’  

αυτό: Για παράδειγμα στο Χιονοχώρι μπορεί να αναπλασθεί συγκεκριμένη περιοχή 

μέσα στο χωριό, ένα καλντερίμι ή κάποια δημόσια κτίρια με 100% χρηματοδότηση 

από το ΠΕΠ  Κ.Μ. μέσα στα πλαίσια του ποσού των 600 εκατ. Από τη  άλλη πλευρά 

οι ιδιώτες έχουν και αυτοί μία ίδια συμμετοχή της τάξεως του 50% και όταν μιλάμε 

για 570 εκατ. τα 285 αφορούν την χρηματοδότηση από το Δημόσιο και τα υπόλοιπα 

την ίδια συμμετοχή τους.  

Άλλη ενέργεια με τίτλο ενίσχυση της επιχειρηματικότητας σε αγροτικές 

περιοχές και προστασία του αγροτικού περιβάλλοντος: αφορά 2 κυρίως κατηγορίες 

που αφορούν τους ιδιώτες. Η 1η είναι διαφοροποίηση των γεωργικών 

δραστηριοτήτων  και αφορά το Ελαιώνα κυρίως και την περιοχή του Ξηροτόπου για 

το Δήμο Σερρών μιλάμε πάντα. Ένα συνολικό κονδύλιο 380 εκατ. δρχ. πρ/σμού με τα 

μισά επιδοτούμενα περίπου. Δίνεται έτσι η δυνατότητα  πολλαπλής απασχόλησης 

στους αγρότες της περιοχής κατά κύριο επάγγελμα γεωργούς. Η 2η και 

σημαντικότερη ενέργεια έχει τίτλο: ενθάρρυνση τουριστικών και βιοτεχνικών 

δραστηριοτήτων και είναι ύψους 900 εκατ. δρχ. Εδώ μπορεί να γίνει η ανάπτυξη των 

αγροτουριστικών δραστηριοτήτων κυρίως σε όλο τον ορεινό όγκο όπως τον ξέρουμε 

με χρηματοδότηση μέσα από το ΠΕΠ της τάξεως του 50%. Τέλος υπάρχουν κάποια 

χρήματα της τάξεως των 360 εκατ. δρχ. που αφορούν δημόσιες παρεμβάσεις για 

οδοποιία κ.λ.π. παρόμοιες παρεμβάσεις, χρηματοδοτούμενες με το 100%.  Πέραν 

όλων αυτών υπάρχει η συνολική παρέμβαση  «LEADER PLUS» όπου περίπου θα 

υπάρχει ένα κονδύλι της τάξης του 1-1,5 δις περίπου, εξαρτάται και από το 

ενδιαφέρον για την περιοχή που θα αφορά κυρίως ιδιώτες αλλά και δημόσιους φορείς 

σε ένα ποσοστό 15%. Το να σας εξηγήσω ποια μέτρα και πως περιλαμβάνονται σε 

όλα αυτά δεν είναι της παρούσης. Τέλος κλείνοντας σας ενημερώνω ότι θα 

υποβάλλουμε ένα συγκεκριμένο τεχνικό δελτίο και προς το Δήμο Σερρών, 

προκειμένου να συνταχθούν προτάσεις, να αποφασίσει το Δ.Σ. και να τις πάρουμε 

πίσω για τη σύνταξη του επιχειρησιακού σχεδίου. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λίγο μόνο ονομαστικά  να μας αναφέρετε τις δράσεις.            

κ. Καλογερούδης: Οι δράσεις όσον αφορά το επιχειρησιακό  είπαμε είναι 2 

σελίδες. Να πω σε γενικές γραμμές ότι αφορά τον Δήμο και ότι θεωρώ περισσότερο 

χρήσιμα. Έχουμε: 

- Ανάληψη μνημείων, ιστορικών & παραδοσιακών κτιρίων και κτιρίων αγροτικής 

κληρονομιάς. 

 -Αναπαλαίωση αγροτικών κτισμάτων για ένταξή τους  στη σύγχρονη ζωή πέραν της 

αγροτουριστικής χρήσης προς δημιουργία κοινωνικής υποδομής. Οικιστική 

αναβάθμιση περιοχών, οικισμών ή γειτονιών με αρχιτεκτονικό ενδιαφέρον σε 

εφαρμογή συγκεκριμένου σχεδίου. Μουσεία Αγροτικής Λαογραφικής και 

Πολιτιστικής κληρονομιάς κ.λ.π.      

 κ. Πρόεδρος: Σας ευχαριστούμε για την ενημέρωση. 
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- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία: «58η Σχολική Επιτροπή του 

Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης 

(Ε.Ε.Ε.Ε.Κ.) Σερρών».  

  

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Συγκρότηση Δ.Σ. των Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.   

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Ψήφιση κανονισμού διοίκησης των Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  4ο:  Έγκριση απολογισμού οικονομικού έτους 2001 των Ν.Π. Σχολικών   

Επιτροπών.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Συμμετοχή του Δήμου στο «Επιχειρησιακό Πρόγραμμα δράσης του 

Συμβουλίου Απόδημου Ελληνισμού – Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 

«Οργάνωση Επισκέψεων παιδιών και νέων αποδήμων στην Ελλάδα» 

Μέτρο 3.2: Κοινωνικές δραστηριότητες σε συνδυασμό με το μέτρο 

2.2: Κατασκηνώσεις – Ξενώνες - Εγκαταστάσεις Ιαματικού 

Τουρισμού».   

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Ψήφιση εξειδικευμένης πίστωσης για την υλοποίηση του 

προγράμματος «Οργάνωση επισκέψεων παιδιών και νέων αποδήμων 

στην Ελλάδα».   

   

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 7ο:   Ενίσχυση αναξιοπαθούσης οικογένειας σύμφωνα με έκθεση 

κοινωνικής λειτουργού του προγράμματος «Μονάδες Κοινωνικής 

Μέριμνας».  

 

 

 κ. Βαβαλέκας: Πρόκειται περί μίας οικογένειας της οποίας ο πατέρας είναι 

άρρωστος, η κόρη έχει σκοτωθεί και ζητάει μια οικονομική βοήθεια. Με γνωμάτευση 

του Κοινωνικού Λειτουργού φέραμε το θέμα για οποιουδήποτε ύψους οικονομική 

βοήθεια από το Δ.Σ. διότι με τα χρέη που άφησε η κόρη τους δεν μπορούν να 

ανταποκριθούν σε ανάγκες βιοπορισμού.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έγκριση προϋπολογισμού οικ. έτους 2002 του Ν.Π. «Κέντρο 

Προσχολικής Αγωγής Δήμου Σερρών».  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Διαγραφή ποσού από τους οριστικούς βεβαιωτικούς καταλόγους.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση συμμετοχής εκπροσώπου του Δήμου σε ημερίδα με θέμα: 

«Διατήρηση πολιτιστικής ταυτότητας – επιβίωση των Κάλας».  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Επιχορήγηση του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος 

– Μουσείο Φυσικής Ιστορίας».  

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 13ο: Οικονομική ενίσχυση του Μουσικού Σχολείου Σερρών για την 

προμήθεια οργάνων της Συμφωνικής του ορχήστρας.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρόκειται για ένα αίτημα μεγάλης οικονομικής 

επιχορήγησης, να έχετε υπόψη σας ότι συνεισφέρει η ΤΕΔΚ και η Νομαρχία και οι 

γύρω Δήμοι, διότι το να αποκτήσει η πόλη μας Συμφωνική Ορχήστρα, είναι μεγάλη 

ιστορία. Το Μουσικό Σχολείο της πόλης μας πρωτοπορεί πανελληνίως και ποσοτικά 

και ποιοτικά είναι το πρώτο και αυτό έχει  σχέση και με τη μουσική παιδεία και 

παράδοση που έχει ο Νομός μας, αλλά και με τους ανθρώπους που δουλεύουν εκεί 

μέσα. Αυτά έλαβε υπόψη το Υπουργείο Παιδείας και ενέκρινε ίδρυση μεγάλης 

Συμφωνικής Ορχήστρας με 50 περίπου άτομα. Έπαιξε ρόλο και ο μαέστρος και 

αρχιμουσικός κ. Βύρων Φιδιτζής  του οποίου η καταγωγή είναι από τις Σέρρες και 

είναι δ/ντής στο Υπουργείο Παιδείας. Κορυφαία τέτοια προσπάθεια ήταν προχθές η 

καταπληκτική εκδήλωση του ΑΞΙΟΝ ΕΣΤΙ του Ελύτη και Θεοδωράκη. Σήμερα που 

έχουμε Δ.Σ. μελοποιούνται μεταφρασμένα από τα παιδιά και από τους καθηγητές και 

παρουσιάζονται στο υπέροχο αμφιθέατρο του ΤΕΙ, κομμάτια από την  «ΟΔΥΣΣΕΙΑ» 

στο στυλ του Ερωτόκριτου, όπου συνδυάζεται το αρχαίο με το νέο. Εκτός από τον 

Δ/ντή τον κ. Τσαλαπάτη, την υποδ/ντρια την κα Τσεσμετζή, βασικό ρόλο παίζουν 

εδώ κάποιοι άνθρωποι της μουσικής, όπως  ο κ. Χρήστος  Μπούμπας και η Μαρία η 

Τάνη σύζυγος του κ. Κουρουζίδη. Είμαστε περήφανοι για την δουλειά που γίνεται και 

αξίζει να τους βοηθήσουμε.  Επειδή η δαπάνη είναι μεγάλη συζήτησα και ανέλαβα να 

κάνω μια διαπραγμάτευση με ένα  προμηθευτή απ’ αυτούς να μας  δώσει ένα χρονικό 

περιθώριο, γιατί όλα μαζί δεν μπορούμε να τα πληρώσουμε. Να δούμε τι λεφτά θα 

βγάλουμε από την ΤΕΔΚ, η οποία συμφώνησε να διαθέσει ένα κονδύλιο. Τι λεφτά θα 

διαθέσει ο κ. Νομάρχης και εμείς δεν θα χρειαστεί  να δώσουμε  τα λεφτά όλα μαζί, 

αλλά σε 5-10 μήνες. Η δαπάνη είναι του Υπουργείου Παιδείας, εμείς μόνο κάποια 

όργανα θα πάρουμε.  

 κ. Γκότσης:  Μιλάμε για τα 13 εκ. περίπου. Σε αυτά τα 13 εκ. δρχ. θα 

συνεισφέρει η ΤΕΔΚ και οι υπόλοιποι; Όχι επιπλέον δηλαδή, το σύνολο είναι αυτό. 

Θεωρώ κ. συνάδελφοι ότι μπορούμε να βοηθήσουμε και παράλληλα να υπάρχει μια 

αμφίδρομη σχέση, δηλαδή να δέσει ο Δήμος με το Μουσικό Σχολείο ώστε να 

μπορούμε να κάνουμε εκδηλώσεις και όταν χρειαστούμε αυτή την Συμφωνική 

Ορχήστρα, να είναι στη διάθεσή μας.   

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μου διέφυγε να πω,  ότι  ίδρυση Συμφωνικής Ορχήστρας, 

είναι σοβαρό μουσικό εγχείρημα, δεν είναι απλώς μια Φιλαρμονική και συνδέει την 

πόλη μας με σπουδαία παράδοση στη μουσική. Να σας πω ότι το 1925 στις Σέρρες 

υπήρχε Συμφωνική Ορχήστρα. Μετά παρήκμασαν τα πράγματα.   

 κα Ζαπάρα: Θέλω να ρωτήσω το εξής: αφού το Υπουργείο αναγνωρίζει το 

πολύ σπουδαίο έργο που κάνει εδώ το Μουσικό Σχολείο και το αναγνωρίζουν όλοι, 

και αφού ενέκρινε τη δημιουργία αυτής της Συμφωνικής Ορχήστρας γιατί δε την 

συνόδευσε και με το ποσό; Μου φαίνεται παράξενο να ήρθε μόνο η έγκριση και θα 

έπρεπε από κει και πέρα εμείς να ψάξουμε  για το ποσό. Λίγα η ΤΕΔΚ, λίγα η 

Νομαρχία, λίγα ο Δήμος.  
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Διότι ο Δήμος έχει την Φιλαρμονική με τα προβλήματά της και πρέπει να την 

ενισχύσουμε και να την στηρίξουμε. Αν αρχίσουμε αποσπασματικά 13 εκ. εδώ, 10 

εκεί, 11 εκεί,  πιστεύω ότι  αφού ενεκρίθη από το Υπουργείο Πολιτισμού αυτή η 

ίδρυση Συμφωνικής Ορχήστρας, θα έπρεπε να συνοδεύεται και με τα απαραίτητα 

χρήματα για  να υλοποιηθεί η έγκριση. Και δεν είναι αυτό διαφωνία ότι δεν εγκρίνω 

και δεν ψηφίζω, αλλά θεωρώ ότι κάπου πρέπει να αντιστεκόμαστε έστω και με μια 

επιστολή όπου θα λέμε ότι πρέπει να στηριχθεί από το Υπουργείο Πολιτισμού με όσα 

χρήματα και αν χρειαστεί.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν επρόκειτο να ληφθεί η απόφαση ήρθε εδώ ο κ. 

Φιδιτζής με εκπροσώπους του Υπ. Παιδείας και κάλεσε κι εμάς και μένα και τον κ. 

Νομάρχη, που στη θέση του ήρθε ο κ. Σαββίδης. Δώσαμε την συγκατάθεση οι τοπικοί 

φορείς  να γίνει μεγάλο μουσικό σχήμα, διότι τα προγράμματα του Υπουργείου είναι 

για μικρά μουσικά σχήματα σοβαρής μουσικής στα Μουσικά Σχολεία.  Δηλαδή, 

μουσικό σχήμα 50 ατόμων δεν υπάρχει σε άλλο Μουσικό Σχολείο στην Ελλάδα. Εδώ 

προσλαμβάνονται άνθρωποι που θα πληρώνονται από την Β/βάθμια Εκπαίδευση σαν 

ωρομίσθιοι καθηγητές. Η δαπάνη είναι μεγάλη. Έχω την γνώμη ότι και για αυτό 

υπήρχε πρόβλεψη, αλλά αυτά τα συγκεκριμένα όργανα, εκφράστηκε η άποψη από 

τους ειδικούς, ότι αυτά που χρηματοδοτεί το Υπουργείο δεν είναι τα κατάλληλα και  

ζητάν από μας ποιοτικής αξίας όργανα.  

 κ. Σωτηριάδης: Αναφέρει σύνολο 13 εκ. δρχ. και βάσει αυτών που 

συζητούμε έχει ένα λάθος μέσα. Τα 44.000 € που αναφέρει σαν 10.000 δρχ. είναι 15 

εκ. δρχ., που σημαίνει ότι δεν είναι 13 εκ. αλλά 17.500.000 δρχ. η  δαπάνη. Γιατί 

στηριζόμαστε στο  13 αλλά είναι συν 4.500.000 δρχ. Ποιο είναι το ποσό τελικά;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν μπορώ να το προσδιορίσω. Θα μοιραστεί ανάμεσα 

στην Νομαρχιακή Αυτ/ση, στην ΤΕΔΚ και στους γύρω Δήμους. Νομίζω γύρω στα 3 

εκ. δρχ. σε ένα μάκρος χρόνου. Δεν είμαι σίγουρος. Αν θέλετε το ξαναφέρνω, να σας 

πω τόσα δίνει ο κάθε φορέας. Μακάρι να τα δώσει όλα ο κ. Καρυπίδης και να μην 

χρειαστεί να δώσει ο Δήμος τίποτα.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Συνδιοργάνωση εκδηλώσεων με τον Σύλλογο Ποντίων Επταμύλων 

αφιερωμένων στη γενοκτονία των Ποντίων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Υποθέτω ότι δεν υπάρχει καμία αντίρρηση από τα μέλη του 

Σώματος να συμμετάσχει ο Δήμος σ’ αυτή την συνδιοργάνωση, οφείλω όμως να 

αναφέρω προς το Δ.Σ. απόψεις που κατέθεσε κάποιος συνδημότης μας εγγράφως χθες 

στο Προεδρείο, σχετικά με την ονομασία της επετείου, όπου ναι μεν καθιερώθηκε 

από την Πολιτεία ως Ημέρα Μνήμης η Γενοκτονία των Ποντίων, εκφράζει κάποιες 

ενδιαφέρουσες απόψεις οι οποίες και μένα με βρίσκουν προσωπικά σύμφωνο, 

ουσιαστικά όμως εστιάζει σε 2 – 3 σημεία τις προτάσεις του. 
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 Να προχωρήσουμε, όχι μόνο εμείς σαν Δήμος, σε Ημέρα Μνήμης της 

Γενοκτονίας του Ελληνισμού της Ανατολής και να δοθούν χαρακτηριστικά σε αυτές 

τις επιτελικές εκδηλώσεις μνημοσύνου και όχι χορευτικών και λοιπών ψυχαγωγικών 

εκδηλώσεων.  Επ’ αυτού θα παρακαλέσω τον συντάκτη αυτού του κειμένου κ. Πέτρο 

Μαυροφρύδη, να το αναπτύξει με δυο λόγια επί της ουσίας. Η συνδιοργάνωση 

εγκρίνεται.  

 κ. Μαυροφρύδης: Θα σας πω δυο λόγια και πιστεύω ότι δεν υπάρχει 

άνθρωπος μέσα σε αυτήν την αίθουσα, που να  θέλει περισσότερο από μένα, να γίνει 

αυτή η τιμή απόδοσης στους πατριώτες μου που χάθηκαν εκεί στη Μ. Ασία.  

 Όπως είπε και ο κ. Πρόεδρος, ο όρος αυτός Γενοκτονία των Ποντίων, είναι 

λανθασμένος. Είμαι τελείως αντίθετος. Εγώ ίσως σαν Πρόεδρος θα έπρεπε να το 

θέλω αυτό το πράγμα, αλλά η πραγματικότητα είναι τελείως διαφορετική. Αν μου 

δοθεί η ευκαιρία κάπου θα αναπτύξω τις απόψεις μου, τώρα δεν γίνεται να σας πω 

πολλά πράγματα. Πραγματικά η Γενοκτονία αφορά τους Ποντίους καταρχήν βέβαια, 

τους Θράκες και όλο τον Μικρασιατικό Ελληνισμό. Όλοι αυτοί δώσανε θύματα. 

Επομένως, αυτός ο διαχωρισμός μόνο για τους Ποντίους, μπορώ να πω ότι είναι 

άδικος. Η μόνο διαφορά για τους Ποντίους είναι ότι υπήρξε μεγαλύτερη αθλιότητα, 

ήταν περισσότερα τα  θύματα. Και αυτό γινόταν γιατί ο Πόντος είχε οργανωμένο 

ανταρτικό κίνημα. Από τις μέχρι τώρα εκδηλώσεις είμαι απογοητευμένος, διότι αντί 

να αποδοθεί τιμή στα θύματα δόθηκε υποτίμηση με τον τρόπο που οργανώνονται οι 

εκδηλώσεις αυτές. Και με όλα τα επακόλουθα. Γράφω μέσα ότι ακόμα και η 

υπηρεσία φταίει για τον τρόπο που  οργανώνεται το μνημόσυνο αυτό. Όποιος θέλει 

μπορεί να το διαβάσει. Όταν κάνουμε ένα μνημόσυνο για ένα  προσφιλή μας 

άνθρωπο δεν το κάνουμε με τραγούδια κ.λ.π. Η στιγμή εκείνη είναι στιγμή 

περισυλλογής και απόδοσης τιμής. Επομένως, αυτές οι κουραστικές εκδηλώσεις 

κ.λ.π. δεν στέκουν. Αυτή είναι κατά βάση η αντίθεσή μου. Δεν θα σας απασχολήσω 

άλλο. Όπως συμμετάσχει ο Δήμος να συμμετάσχει με τέτοιο τρόπο ώστε να μην 

προσβάλλει τα θύματα, αλλά να τα τιμά πραγματικά. Αν γίνει κάποια σχετική 

επιτροπή και με θεωρείται κατάλληλο να με βάλετε. Ευχαριστώ πολύ. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο:  Έγκριση προτάσεων για την τουριστική ανάπτυξη των Σερρών μέσω   

του ΚΕΠ Κεντρικής Μακεδονίας. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πάνω στο θέμα η κα Εμμανουηλίδου έκανε κάποιες 

ενδιαφέρουσες προτάσεις και παρακαλώ να τις αναπτύξει με δυο κουβέντες. Το θέμα 

έχει σχέση εν μέρει και με τις προτάσεις που θα αναπτυχθούν αύριο στον σχεδιασμό 

του ορεινού όγκου.  

 κα Εμμανουηλίδου: Κύριε Πρόεδρε, κ. συνάδελφοι όπως ξέρετε είμαι στην 

Επιτροπή Τουρισμού εδώ και 3,5 χρόνια και μέσα σ’ αυτό το διάστημα έχουμε πάρα 

πολλές φορές συζητήσει για τα θέματα που πρέπει να συντονίσει η κάθε περιοχή και 

συγκεκριμένα για το Δήμο Σερρών οι περιοχές μας, του ορεινού όγκου.  
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Πριν μια εβδομάδα προκηρύχθηκαν από τα Π.Ε.Π. συγκεκριμένες δράσεις 

που αφορούν την τουριστική ανάπτυξη της περιοχής και επειδή ο Δήμαρχος έχει 

συζητήσει με τα Τοπικά Συμβούλια  της περιοχής και τον ενδιαφέρει για κάθε τι που 

γίνεται να έχει τη σύμφωνη γνώμη, κάλεσε την προηγούμενη εβδομάδα τους 

προέδρους, τους έδωσε το πρόγραμμα του Π.Ε.Π., ώστε μέσα από τα συμβούλιά τους 

να αποφασίσουν τι ακριβώς θέλουν, πως το θέλουν κι έτσι με μια ομόφωνη απόφαση 

να βρεθούμε εδώ με τους υπευθύνους και να οργανώσουμε και να συντονίσουμε την  

ιδρυτική ανάπτυξη του τόπου μας και της περιοχής μας. Ενδεικτικά αναφέρω 

ορισμένες προτάσεις τις οποίες συζητήσαμε με τους συναδέλφους αλλά υπάρχουν κι 

άλλες επιμέρους, αλλά δεν είναι ώρα μια και δεν έχουμε και τη σύμφωνη γνώμη των 

συναδέλφων των Τοπικών Συμβουλίων να το αναπτύξουμε.  

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Απ’ ευθείας αγορά ακινήτου προς τον σκοπό επέκτασης του 

Πολιτιστικού Κέντρου του συνοικισμού «Κατακονόζι».  

 

 

 -  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο:  Προκήρυξη μελέτης επιχειρησιακής έρευνας και χωροθέτησης νέου 

στρατοπέδου σύμφωνα με τον Ν. 2745/99 για την μετεγκατάσταση 

στρατοπέδων.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο εισηγητής που θα έπρεπε να βρίσκεται μου είπε ότι του 

έτυχε κάτι το έκτακτο και δεν μπορούσε να είναι. Το θέμα είναι να ξεκινήσει 

προσπάθεια η οποία είναι δύσκολη και επίπονη δουλειά. Μόλις πρόσφατα το 

Υπουργείο Εθνικής Άμυνας ξεκαθάρισε ότι θα γίνει μια αλλαγή στα στρατόπεδα εδώ 

πέρα, περιμένουμε έγκριση από το Γ.Ε.Σ. ώστε τα συνεργεία μας να κάνουν 

αποτύπωση και τοπογραφικά κ.λ.π., είναι μια δουλειά που πιστεύω ότι θα κρατήσει 

ένα-δύο χρόνια ίσως και παραπάνω, όμως δόθηκε το πράσινο φως και αξίζει να το 

ξεκινήσουμε. Είναι σοβαρή και αξιόλογη η εισήγηση από τον κ. Παναγιωτόπουλο.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε, προεκλογικά κι εσείς και εμείς, είχαμε την 

εντύπωση ότι θα περάσουν έτσι τα στρατόπεδα στον Δήμο. Αλλά εδώ βλέπουμε 

σύμφωνα με το Φύλλο της Κυβέρνησης ότι τίποτα δεν περνάει έτσι. Όχι απλώς θα 

γίνει ανταλλαγή, αλλά θα πληρώσουμε και την διαφορά αξίας. Δηλαδή αν δώσουμε 

εμείς ένα οικόπεδο 10 εκ. αξία που θα εκτιμηθεί μετά την πολεοδόμηση και όχι στη 

φάση που βρίσκεται αλλά στην φάση που θα ενταχθεί. Και θα πληρώσουμε την 

διαφορά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ένας λόγος που δεν προχώρησαν πανελληνίως οι υποθέσεις 

παραχώρησης στρατοπέδων, είναι αυτός που επισήμανε τώρα ο κ. Γκότσης. Αντιδρά 

και η ΚΕΔΚΕ σε αυτό. Όμως εμείς την προεργασία πρέπει να την κάνουμε. 

 κ. Γκότσης: Οι Δήμαρχοι και επειδή εσείς είστε και πρόεδρος της ΤΕΔΚ να 

μεταφέρετε και στην ΚΕΔΚΕ πρόταση να γίνει διαπραγμάτευση, διότι αυτά που 

ζητάν είναι πάρα πολλά. Η επισήμανση αυτή είναι.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στο στρατόπεδο Εμ. Παπά, 40 στρέμματα, είναι 

κατεχόμενα δημοτικά, τα οποία τα αναγνωρίζει και ο στρατός. Είχα μια επαφή με τον 

καινούργιο στρατηγό, ο οποίος ήτανε ενημερωμένος και μου έφερε κατάσταση ποια 

είναι δικά τους και ποια είναι αυτά που κατέχει ο στρατός. Έχω την γνώμη, αυτή η 

μελέτη που προτείνει η υπηρεσία θα μας φέρει σε κάποια πλεονεκτική θέση, καθότι 

ένα μέρος αυτών των στρεμμάτων είναι κατεχόμενα δημοτικά που θα τα πάρουμε 

πίσω και δεύτερον, έχουμε την δυνατότητα να παραχωρήσουμε κάποιες εκτάσεις για 

την εγκατάσταση ενός καινούργιου σύγχρονου στρατοπέδου.  

 κ. Γκότσης: Εγώ αναφέρω το εξής παράδειγμα: έχουμε ένα δωμάτιο, μόνο 

τους 4 τοίχους. Η αξία του π.χ. είναι 10 εκ. δρχ. Παίρνουμε τον χώρο αυτό, βάζουμε 

μάρμαρα, έπιπλα βαριά κ.λ.π. και η αξία του ανεβαίνει στα 40 εκ. δρχ. Το Υπουργείο 

λοιπόν ζητάει το μερίδιο από τα 40 εκ. δρχ. και όχι από την αρχική που ήταν 10 εκ. 

δρχ. Θέλω να πω ότι ζητάει πάρα πολλά και δεν δίνει τίποτα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Χώρια που θα πάρει σαν περιουσία πολεοδομημένη έκταση 

που έχει μεγαλύτερη αξία.  

 κ. Σωτηριάδης:  Όπως είπε ο κ. Γκότσης όλοι πιστεύαμε ότι θα γίνει 

παραχώρηση, γιατί όταν τα πήραν δεν πιστεύω ότι πλήρωσαν, ούτε καν ρώτησαν 

κανέναν. Αυτό πιστεύω.  Εγώ θα ήθελα να ρωτήσω αν γνωρίζετε τι ιδιοκτησιακό 

καθεστώς επικρατεί. Γιατί τα στρατόπεδα από ότι έμαθα ή είναι  του Δημοσίου, ή 

είναι του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, ή είναι του ΤΕΕΘΑ. (είναι ένα ταμείο του 

Υπουργείου Εθνικής Αμύνης). Σας το λέω αυτό γιατί, σε πολλά στρατόπεδα είναι 

τρεις συνιδιοκτήτες. Δηλαδή έχει και το Δημόσιο, έχει και το ΤΕΕΘΑ, έχει και 

Μετοχικό  Ταμείο Στρατού. Εάν είναι μπλεγμένα, σημαίνει ότι δεν μας φτάνουν τα 

δύο χρόνια, θα πάμε πολύ περισσότερο. Και κάτι άλλο. Δεν ξέρω αν είναι σωστή η 

πληροφορία ότι σ’ αυτές τις περιπτώσεις το Μετοχικό Ταμείο Στρατού με το 

Υπουργείο  Εθνικής Αμύνης είναι δύο ανεξάρτητα όργανα. Το Υπουργείο Εθνικής 

Αμύνης χρηματοδοτεί όταν είναι ιδιοκτησία του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. 

Υπάρχει τέτοιο ενδεχόμενο; Να χρηματοδοτηθούμε από το Υπουργείο; Μια τέτοια 

πληροφορία έχω. Την αναφέρω μήπως έχετε κι εσείς την ίδια. Αν μιλήσουμε για 

ανταλλαγή με την δημοτική έκταση, είναι κάτι που ο Δήμος το παλεύει. Αν 

μιλήσουμε όμως για απαλλοτριώσεις αυτό είναι πάνω από τις οικονομικές 

δυνατότητες του Δήμου, ακόμα κι αν αυτό γίνει μετά από τρία-τέσσερα χρόνια. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να συνδυάσω αυτό το θέμα με το 42ο θέμα, όπου ζητείται 

να γίνει μια επιτροπή που θα παραχωρήσει το τουριστικό περίπτερο στα τουριστικά  

ακίνητα που έκανε ο Ε.Ο.Τ.  Ακούστε λοιπόν, για μια μεγάλη ληστεία σε βάρος της 

περιουσίας των τοπικών κοινωνιών. Κάτω από κάποιες συνθήκες, στις οποίες οι 

τοπικές κοινωνίες δεν είχαν  ούτε πολιτική έκφραση,  ούτε δύναμη με αποφάσεις  της 

κεντρικής εξουσίας που συνέργησαν εκόντες άκοντες ή και με καλή διάθεση οι 

τοπικοί παράγοντες έγιναν διάφορα υπουργεία κύρια εκτάσεων, οι οποίες είναι 

περιουσία των τοπικών κοινωνιών και είναι δεμένα με την ιστορία και με την ζωή 

αυτή της κοινωνίας. Διότι ξαφνικά τώρα μας ζητάν το τουριστικό περίπτερο. Και 

ξέρετε τι πήραν από το Δήμο; Όχι μόνο το περίπτερο, αλλά όλη την έκταση του 

Κουλά. Το ιστορικό το πήραν αυτοί. Από πού και ως που, το σήμα κατατεθέν αυτό 

που είναι η ιστορία της πόλης, είναι ιδιοκτησία του Ε.Ο.Τ.; 
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 Το ίδιο γίνεται και με τα στρατόπεδα. Ούτε καν πλήρωσαν. Έναντι πινακίου 

φακής, σε τυφλές εποχές για τις ανάγκες κ.λ.π. Εδώ και τον Αι Γιάννη έχει πάρει ο 

Ε.Ο.Τ. Το ξέρετε αυτό; Θα τα πούμε στο 42ο θέμα. Εγώ νομίζω  όμως ότι αυτή η 

μελέτη που προτείνει ο κ. Παναγιωτόπουλος θα μας δώσει τη δύναμη να τα 

ξεκαθαρίσουμε όλα αυτά και πιστεύω ότι μπορεί να αλλάξουν και κάποιες πολιτικές.  

 Όλο τον εξωτερικό χώρο του Τουριστικού Περιπτέρου, ως και τον Πύργο έχει 

ο Ε.Ο.Τ. Επτά στρέμματα συνολικά. 

 κ. Πρόεδρος: Με αυτά τα ζητήματα θα ασχοληθούμε εκτενέστερα στο 42ο 

θέμα.  

 κα Ζαπάρα: Μετά την τοποθέτηση του κ. Δημάρχου, γιατί σήμερα δεν 

βγάζουμε κι ένα έντονο ψήφισμα διαμαρτυρίας, σαν τοπική κοινωνία και Δ.Σ.; Να 

αντιδράσουμε λίγο. 

 κ. Μπάρκας: Θα ήθελα να πω κάτι για την μελέτη των στρατοπέδων. Η 

μελέτη θα αφορά  μόνο χαρτογράφηση και αποτύπωση αν τα στρέμματα είναι του 

στρατοπέδου ή του Δήμου;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι είναι ολόκληρο διαχειριστικό σχέδιο. 

 κ. Μπάρκας: Αν μπορούσε εκεί στο διαχειριστικό σχέδιο να βγει η βόρειος 

περιμετρική. Η Εμ. Παπά κόβει στα στρατόπεδα μήπως γίνεται να βγει μέσα από τα 

στρατόπεδα. Μπορεί να βγει η βόρειος περιμετρική μέσα από τα στρατόπεδα, ώστε 

να μην μπαίνουν καθόλου στην πόλη αυτοί που κάθονται στα Μελενικιώτικα ή στην 

Καλλιθέα.  

 

 

 -  Εγκρίνεται. 

 

  
ΘΕΜΑ 18ο:   Έγκριση απ’ ευθείας ανάθεσης της μελέτης: «Διερεύνηση και Πρόταση 

Εγκατάστασης Γεωγραφικού Συστήματος Πληροφοριών (G.I.S.) στο 

Δήμο Σερρών».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Προχωρούμε στην ανάθεση της μελέτης ώστε όταν θα έχουμε 

την μελέτη στα χέρια μας με το ολοκληρωμένο σύστημα γεωγραφικών πληροφοριών 

του Δήμου, να καταθέσουμε πρόταση στο επιχειρησιακό σχέδιο της περιφέρειας 

Κεντρικής Μακεδονίας για δράση στην κοινωνία της πληροφορίας, με αίτημα 

χρηματοδότησης ύψους 1.000.000 €.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση ανάθεσης της μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της 

προς πολεοδόμηση περιοχής Ξηροτόπου.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 20ο:   Έγκριση ανάθεσης της μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της 

προς Πολεοδόμηση περιοχής Ελαιώνα.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση μελέτης του έργου: Κατασκευή ασφαλτοδρόμων και   

τσιμεντοδρόμων.  

 

 

 κ. Γκότσης: Εδώ υπάρχει ένας κατάλογος με δρόμους. Το κομμάτι της 

Κύπρου από την Πλ. Ελευθερίας μέχρι την Μητρόπολη είναι σκαμμένο και έχει και 

καθίζηση  και επειδή εκεί γίνονται οι περισσότερες τελετές και περνούν οι επίσημοι, 

συμφωνώ να γίνει όλη η περιφέρεια, αλλά πρέπει κι αυτό το κομμάτι να γίνει γιατί 

ακούω τα σχόλια κάθε φορά όταν γίνεται παρέλαση και άλλος πέφτει, άλλος 

σκοντάφτει κ.λ.π. Προσέξτε λοιπόν αυτό το κομμάτι.  

 κ. Τερζόπουλος: Ήδη σήμερα επικοινώνησα με μια εταιρεία, η οποία έχει 

βγάλει ένα υλικό για να διορθώνει καλύτερα τα μπαλώματα ώστε να μην φαίνεται ότι 

έγινε η παρέμβαση και με αυτό θα αντιμετωπιστούν αυτού του είδους τα 

προβλήματα.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Διαμόρφωση πρανών στον δρόμο 

Οινούσας – Χιονοχωρίου».  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αποπεράτωση γραφείων στο Α’ 

Νεκροταφείο».   

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο:  Συνέχιση για το έτος 2002 του έργου: «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης 

Δημοτικού Διαμερίσματος Οινούσας από οικία Δημ. Ταίρη προς παλιά 

δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και 

κατά μήκος του ρέματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου 

Χιονοχωρίου έως καινούρια Δεξαμενή».  
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-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο:  Συνέχιση για το 2002 του έργου: «Αποτύπωση εκτάσεων από θέση 

Μύλος οδού Επταμύλων-Οινούσας όπως ακολουθεί ο δρόμος προς 

Νέο Σούλι έως αγροτεμάχιο Τσαμπακάρη Χρήστου – οικία Πατώνη-

Γαλάνη Παύλου – θέση Μύλος».  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο:  Αποπληρωμή οφειλής για την εκτέλεση του έργου: «Αποπεράτωση 

αρδευτικού δικτύου».   

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 28ο:   Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ σε διάφορα σημεία της πόλης.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 29ο:   Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην κοιλάδα Αγ. Αναργύρων.   

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 30ο:   Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην Ηλιούπολη Σερρών.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση προμήθειας λαμπτήρων και ηλεκτρολογικού υλικού σύμφωνα 

με τις διατάξεις του ΕΚΠΟΤΑ.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 32ο: Συνέχιση προμήθειας ποσοτήτων ξηρογραφικού χαρτιού για το έτος 

2002.    
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-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 33ο:  Συνέχιση προμήθειας πλαστικών σάκων απορριμμάτων για το έτος 

2002.   

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 34ο:  Έγκριση μελέτης για την προμήθεια-τοποθέτηση ραφιών του Αρχείου 

Δήμου Σερρών.   

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 35ο:  Έγκριση πρακτικών της δημοπρασίας για την προμήθεια γάλακτος για 

το έτος 2002.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

    

ΘΕΜΑ 36ο: Μίσθωση ακινήτου για την στέγαση του Κέντρου Εξυπηρέτησης 

Πολιτών.  

 

 

 κ. Γκότσης: Τι ακριβώς είναι αυτό; Για εξηγείστε μας δεν το κατάλαβα. 

 κ. Τερζόπουλος: Είναι ένας θεσμός καινούργιος τον οποίο εμείς μέσω του 

Εθνικού Κέντρου Δημόσιας Διοίκησης το είχαμε δρομολογήσει πιο μπροστά και 

προλάβαμε ακριβώς  την συγκυρία. Εμείς είμαστε υποχρεωμένοι να βρούμε 

τουλάχιστον ένα ακίνητο, τουλάχιστον 100 τ.μ. Χρειάζεται να στελεχωθεί με 4 άτομα 

μόνιμα του Δήμου. Περιστασιακά θα απασχολούνται και φοιτητές από Τ.Ε.Ι. ή Α.Ε.Ι. 

για να συνδράμουν σ’ αυτό εδώ το θέμα και είναι μια μεγάλη ιστορία για την 

εξυπηρέτηση του πολίτη, γιατί θα μπορεί χωρίς να τρέχει στις υπηρεσίες να 

εξυπηρετείται μέσω αυτού του κέντρου, για οποιαδήποτε υπηρεσία.  

 κα Ζαπάρα: Οι υπάλληλοι θα αποσπαστούν από εδώ από τον Δήμο, ή θα 

γίνουν νέες προσλήψεις;  

 κ. Τερζόπουλος: Αυτή τη στιγμή ψάχνουμε εκ των ενόντων.  Το Υπουργείο 

δεν μιλάει για προσλήψεις. Το Υπουργείο θα καλύψει το ενοίκιο για το 1ο έτος και τις 

υποδομές όσο αναφορά τον τεχνολογικό κ.λ.π. εξοπλισμό και είναι ανάλογα με τον 

πληθυσμό.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 
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 Προεδρεύει ο κ. Παπαδόπουλος, Αντιπρόεδρος Δ.Σ. 

 

 

 

ΘΕΜΑ 37ο:  Εγκατάσταση παιδικής χαράς σε δημοτικό ακίνητο, ιδιοκτησίας του 

14ου Δημοτικού Σχολείου Αγ. Ιωάννη.    

 

 

 κ. Συμεωνίδης Βασιλ.: Διευκρινιστικά θέλω να ρωτήσω κάτι γι’ αυτό το 

θέμα. Με την εγκατάσταση της παιδικής χαράς βέβαια δεν θα αλλάξει τίποτα σχετικά 

με το ιδιοκτησιακό καθεστώς του οικοπέδου. Και οποιαδήποτε στιγμή το Δημ. Σχολ. 

που του ανήκει θα μπορεί να το αξιοποιήσει κατάλληλα.  

 κ. Τερζόπουλος:  Είναι μια προσφορά ενός συνδημότη μας και μακάρι να 

βρίσκονται κι άλλοι τέτοιοι να κάνουν τέτοιες προσφορές. Στην αρχή είχε 

παρεξηγηθεί το θέμα και βλέπαμε φαντάσματα ότι μπορεί να χάσουμε και το 

οικόπεδο. Ίσως την ευθύνη την φέρω εγώ γι’ αυτό το θέμα, αλλά δεν φαντάστηκα ότι 

θα έχει αυτές τις παρενέργειες, δίνοντας την συγκατάθεση στον συμπολίτη μας να 

κατασκευάσει τα όργανα για τις παιδικές χαρές. Ανησύχησαν οι κάτοικοι του Αγ. 

Ιωάννη και το θέμα τακτοποιήθηκε ιδιοκτησιακά όπως έπρεπε.  

 κ. Γκότσης: Διαβάστε στο τέλος της εισήγησης του κ. Υψηλάντη εκεί που 

λέει τι θα γράφει η πινακίδα. 

 κ. Τερζόπουλος: Να διαβάσω και την αίτηση πρώτα του κ. Γ. Γεωργιάδη, ο 

οποίος λέει: Παρακαλώ να μου επιτραπεί η κατασκευή με δικά μου έξοδα παιδικής 

χαράς επί δημοτικού οικοπέδου ευρισκομένου επί της οδού Νεάρχου στην 

Ηλιούπολη. Η παιδική χαρά θα αποτελείται από ξύλινες κατασκευές, κούνιες, 

τσουλήθρες, αναρριχήσεις, σύνθετα, πάγκους ανάπαυσης, όπως φαίνονται στις 

συνημμένες φωτοτυπίες. Στον ίδιο χώρο για λόγους σκίασης και καλλωπισμού, θα 

τοποθετηθούν δένδρα αγορασθέντα παρ’ εμού από το Δασαρχείο Σερρών. Ο χώρος 

μέχρι τώρα χρησιμοποιείται για ρήψη μπαζών και σκουπιδιών. Επιθυμία είναι να μου 

επιτραπεί να τοποθετήσω πινακίδα που θα αναγράφει: ΔΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ – 

ΠΑΙΔΙΚΗ ΧΑΡΑ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ, εις μνήμην του αειμνήστου πατέρα 

μου.  

 κ. Γκότσης: Άλλο τι ζητάει αυτός και άλλο τι εισηγείται ο κ. Υψηλάντης. 

 κ. Τερζόπουλος: Θα λέει: Παιδική Χαρά Δήμου Σερρών. Το περί ου ο λόγος 

δημοτικό ακίνητο με αναφορά σε πινακίδα  του ονόματος του πατρός του Βασιλείου 

Γεωργιάδη.  

 

 

-  Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 38ο: Χορήγηση άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου στη γωνία Χαριλάου 

Τρικούπη – Ολυμπίου στον Κων/νο Παπαγεωργίου.  
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 κ. Πρόεδρος: Έχουμε χορήγηση άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου στην 

γωνία Χαριλάου Τρικούπη-Ολυμπίου στον κ. Κων/νο Παπαγεωργίου. Ο κ. 

Στρατουδάκης είναι στην επιτροπή και μπορεί να μας μιλήσει. 

 κ. Στρατουδάκης Στ.:  Κύριε Πρόεδρε, εγώ ως μέλος της Επιτροπής, δεν έχω 

καμιά άλλη άποψη  και άλλη πρόταση, από την πρόταση που ως Πρόεδρος και μέλος 

της επιτροπής εγκατάστασης και τοποθέτησης νέων περιπτέρων, έχω άλλη άποψη 

σήμερα. Συνεπώς τοποθετούμαι στην εισήγηση της επιτροπής που λέει όχι, όπως 

έκανε και μέχρι σήμερα και επί 3 χρόνια τώρα που εισηγούνταν η επιτροπή και 

πάντοτε οι αποφάσεις της επιτροπής που είναι γνωμοδοτήσεις για το Σώμα μας, 

πάντοτε ομόφωνα το Δ.Σ. τις δεχόταν και ανάλογα αποφάσιζε, γιατί η επιτροπή 

«έσκυβε» πάνω στα προβλήματα των δημοτών μας ή μη, για τα προβλήματα ή για 

την εγκατάσταση των νέων περιπτέρων.    

 Συνεπώς, δεν έχων να προσθέσω τίποτα σήμερα, από την εισήγηση της 

Επιτροπής, που μέχρι τώρα οι εισηγήσεις ήτανε πάντοτε πάνω στο πνεύμα των 

αποφάσεων του Δ.Σ. και νομίζω ότι η Επιτροπή κι εγώ προσωπικά, πάντοτε, 

εκφράζουμε  τόσο την Δημοτική Αρχή, όσο (θα μου επιτρέψετε) και τις πτέρυγες της 

μειοψηφίας πάνω στα πνεύματα της  κλειστής διοίκησης και μέσα στους  κανόνες 

δικαίου.  

 κ. Μπάρκας: Τελικά, θα ψηφίσουμε ναι ή όχι;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επιμένει στην προηγούμενη απόφαση της Επιτροπής που 

είναι αρνητική. 

 κ. Μπάρκας: Για ποιόν λόγο;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:   Όφειλες  να διαβάσεις το πρακτικό της Επιτροπής. 

 κ. Στρατουδάκης:  Το πρακτικό λέει. 

κ. Κουρουζίδης:  Την προηγούμενη φορά είχαμε πει ότι θα το 

ξανασυζητήσουμε, για να αξιολογήσουμε κάποια στοιχεία που αφορούν την 

οικονομική και την κοινωνική διάσταση του ενδιαφερομένου. Μέσα στο φάκελο 

υπάρχει μια φορολογική δήλωση όπου τα έσοδα του ενδιαφερομένου φτάνουν  

περίπου στο 1.800.000 δρχ. θα ήθελα να ρωτήσω τον ίδιο, επειδή παρευρίσκεται εδώ, 

αν αυτό το έσοδο είναι σταθερό και εξασφαλισμένο.  

 κ. Ενδιαφερόμενος:  Όχι, δεν είναι σταθερό. 

κ. Κουρουζίδης:  Αυτή την στιγμή δηλαδή, εσείς το μόνο έσοδο που έχετε 

είναι από κάποια σύνταξη; Επομένως αφού παίρνετε αυτή την πενιχρή σύνταξη που 

αναφέρετε, μπαίνει περιοριστικά και ο όρος να μην μπορείτε να δουλέψετε και έξω. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Έχω την γνώμη συνάδελφοι, ότι η επιτροπή αρνήθηκε να 

δώσει άδεια εγκατάστασης περιπτέρων και σε χειρότερης οικονομικής κατάστασης 

δημότες με φορολογική δήλωση  1.000.000 δρχ. κ.λ.π. Δεν είναι θέμα αντίθεσης προς 

τους συμπολίτες μας, νομίζω όμως ότι είναι θέμα αρχής, ότι πρέπει να δεχτούμε την 

απόφαση και την πρόταση της επιτροπής, να μην χορηγήσουμε την άδεια. Είναι 

βέβαια γνωμοδοτική η Επιτροπή, δεν είναι αποφασιστικό όργανο, θέλω όμως να 

τονίσω εδώ πέρα αν και δεν είναι καιρός  να λέγονται τέτοια πράγματα, ότι τελικά η 

εγκατάσταση περιπτέρων με τις ανεξέλεγκτες λειτουργίες και  διαστάσεις που 

παίρνουν, είναι ένα πρόβλημα στα αστικά  κέντρα και με αφορμή αυτό το γεγονός 

που δεν είναι  σπουδαίας σημασίας, θέλω να πω σε όλους τους συναδέλφους, ότι 

πρέπει να έχουμε δύναμη αντίστασης, γιατί η εποχή πριν από τις δημοτικές εκλογές 

είναι  δύσκολη εποχή και είναι δυνατόν να πάρουμε αποφάσεις  που θα ζημιώσουν 

την πόλη. 
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Κι εγώ εδώ πέρα, ήθελα να πω ότι στο μέτρο που το  αντιλαμβάνομαι και στο 

μέτρο που περνάει από το χέρι μου δεν θα προτείνω  λήψη αποφάσεων, γατί θα 

λειτουργώ κάτω από την πίεση του να είμαι αρεστός εν όψη των εκλογών. 

Πρέπει οι συμπολίτες μας εδώ να καταλάβουνε, ότι αν δώσουμε σ’ αυτούς 

άδεια, πρέπει να καλέσουμε και όλους τους άλλους στους οποίους αρνηθήκαμε αν 

πρόκειται να κάνουμε πολιτική ίσης συμπεριφοράς. Και θα ήθελα κ. Στρατουδάκη, αν 

έχετε στοιχεία να μας πείτε σε πόσες αιτήσεις αρνηθήκαμε να δώσουμε και να τους 

καλέσουμε όλους.  

κ. Μπάρκας:  Το πολύ σε μια αίτηση, γιατί εδώ είμαστε, Δημοτικό 

Συμβούλιο είμαστε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν ξέρω κ. Μπάρκα, να τους καλέσουμε όλους και, ή να 

τους δώσουμε όλους, ή αν κρίνουμε ότι σ’ αυτή την αιτούμενη θέση δεν είναι κακό 

να εγκατασταθεί περίπτερο, να καλέσουμε όλους που έκαναν αιτήσεις και μέχρι 

στιγμής η Επιτροπή, τους αρνήθηκε να τους βάλουμε στην ίδια ζυγαριά και είτε να 

ρίξουμε κλήρωση, είτε να λάβουμε υπόψη μας κοινωνικά και οικονομικά 

χαρακτηριστικά. Αλλιώς είναι άδικη και άνιση συμπεριφορά απέναντι σε άλλους 

συμπολίτες μας, που αρνηθήκαμε να τους δώσουμε άδεια.  

κ. Πρόεδρος:  Ο κ.  Αγγελίδης.  

κ. Αγγελίδης: Επειδή στην συγκεκριμένη θέση υπήρχε και παλαιότερα 

περίπτερο και το οποίο περίπτερο τώρα δεν υφίσταται. Εκείνη δε η περιοχή, είναι μια 

μεγάλη περιοχή, η οποία στερείται περιπτέρου. Κι επειδή επίσης ο κύριος ο οποίος 

ζητά την άδεια εγκατάστασης περιπτέρου,  έχει πάθει ένα ατύχημα όταν υπηρετούσε 

στον στρατό, το οποίο ατύχημα αυτό του στερεί την δυνατότητα να δουλέψει, δεν 

μπορεί να κάνει την οποιαδήποτε δουλειά και γι’ αυτούς τους λόγους νομίζω ότι 

πρέπει το Δ.Σ. να δώσει την άδεια και να λειτουργήσει αυτό το περίπτερο. Εγώ είμαι 

υπέρ.  

κ. Στρατουδάκης:  Κύριε Πρόεδρε, τέθηκαν δύο-τρία θέματα και νομίζω ότι 

οφείλουμε να απαντήσουμε.  

Το ένα  θέμα τέθηκε από τον κ. Κουρουζίδη, ότι στο προηγούμενο Δ.Σ. όπως 

και πράγματι αποσύρθηκε το θέμα και μάλιστα  διότι είχανε μπει κοινωνικά θέματα 

και υπήρχε κι ένα σχετικό έγγραφο που αφορούσε την σύνταξη, γιατί θέλω να 

τονίσω, ότι ο ενδιαφερόμενος που έχει πλήρη την συμπάθεια της Δημ. Αρχής και 

όλου του Σώματος, είναι ανάπηρος ειρηνικής περιόδου, αυτή η διευκρίνιση  πρέπει 

να γίνει. Σ’ ένα σημείο, όταν πήρε  την συντακτική πράξη ανέγραφε ένα ποσό της 

δεκαετίας του ’89 ή του ’85, ότι η σύνταξή του είναι της τάξεως των 30.000 δρχ. 

Το έθεσε αυτό στο προηγούμενο Δ.Σ. και είπα ότι ουδείς εκ του Σώματος από 

εμάς τους συναδέλφους, δεν έχει ούτε περισσότερες, ούτε λιγότερες κοινωνικές 

ευαισθησίες. Όλοι νομίζω έχουμε τις ίδιες. Και πάνω σ’ αυτό ζήτησα και έγινε δεκτό 

από το Σώμα, να μας προσκομίσει ο ενδιαφερόμενος την φορολογική του δήλωση. Οι 

30.000 δρχ. αν ήταν πράγματι έτσι, δεν θα υπήρχε θέμα να το δούμε και κοινωνικά. 

Εδώ όμως ο άνθρωπος αυτός έχει δήλωση 1.800.000 δρχ. Μπαίνει και θέμα ηθικό 

εδώ όπως πολύ σωστά τόνισε και ο κ. Δήμαρχος. Η Επιτροπή συστάθηκε και 

λειτουργεί από το 1999 και νομίζω ότι πολλές φορές δώσατε συγχαρητήρια στην 

Επιτροπή για την λειτουργία της και μάλιστα  ότι κάνει και επιτόπια εξέταση των 

θεμάτων. 
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Συνεπώς και πάντοτε, με συνέπεια και παρρησία προτείνει στο Δ.Σ. για τις 

περαιτέρω  αποφάσεις σας. Από τις 14-10-99 που ο Δήμαρχος πρότεινε αυτή την 

επιτροπή και με αυστηρότητα μάλιστα τονίσατε όλοι και ομόφωνη απόφαση βγήκε, 

ότι στόχος και σκοπός και πνεύμα ήτανε, όχι άλλο περίπτερο μέσα στην πόλη. 

Υπήρξαν περιπτώσεις που παλαιότερα, πριν συσταθεί η Επιτροπή 

χορηγούσαμε τις άδειες  για Καμενίκια ή αλλού και μετά ένα μήνα μας 

προσκομούσαν αιτήσεις για να έρθουν  στο κέντρο της πόλης. Συνεπώς, κλείνοντας 

ήθελα να πω, ότι το Σώμα εκφράζει επιπλέον και την ευαισθησία του επαγγελματική 

και εμπορικού κόσμου, που ο κ. Δήμαρχος πρότεινε και συμμετέχουν μέσα στην 

Επιτροπή. 

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Γκότσης. 

κ. Γκότσης: Χωρίς να έρθω σε αντιπαράθεση με την επιτροπή, λαμβάνοντας 

υπόψη δύο στοιχεία, το ένα ότι η περιοχή εκεί δεν έχει περίπτερο και χρειάζεται ένα 

περίπτερο και δίνει αν θέλετε ζωή σε μια απομακρυσμένη περιοχή και περιφερειακή 

περιοχή. Το φως καίει μέχρι αργά. 

Δεύτερον, από την στιγμή που δεν μπορεί να ασκήσει άλλη δουλειά λόγω 

ανικανότητας, επειδή έχε πάθει ατύχημα κι εδώ εμείς βοηθούμε άτομα χωρίς να 

ζητάνε δουλειά, αλλά λέμε να τους ενισχύσουμε γιατί είναι αναξιοπαθούντες  και 

τους επιχορηγούμε ανάλογα μ’ ένα ποσόν γιατί δεν έχουν  να πληρώσουν κ.λ.π. Ενώ 

αυτός θέλει να δουλέψει κι εμείς του το στερούμε. Νομίζω ότι αν  ληφθούν αυτά 

υπόψη και σε μια περιοχή η οποία δεν επιβαρύνει την πόλη, διότι  αλλιώς είναι να 

ζητήσει στο κέντρο – εκεί θα είμαστε όλοι κάθετα αρνητικοί-, νομίζω ότι θα πρέπει 

να είμαστε θετικοί.  

κ. Πρόεδρος: Κλείνει ο κ. Δήμαρχος.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρώτα-πρώτα επίκειται η απελευθέρωση των 

επαγγελμάτων. Περίπτερα, ταξί και όλες αυτές οι προνομιακές άδειες, με την 

εφαρμογή των ευρωπαϊκού δικαίου, καταργούνται. 

Δεύτερον,  κάλλιστα αφοί είναι ανάπηρος ειρηνικής περιόδου μπορεί να πάρει 

άδεια, για να πουλάει τσιγάρα. Απομακρυσμένη περιοχή είναι, χωρίς μεγάλα ενοίκια 

είναι, μπορεί να νοικιάσει ένα μαγαζάκι και να πουλάει  και τσιγάρα και ότι άλλο 

θέλει. Γιατί να γεμίσουμε τα πεζοδρόμια περίπτερα συνάδελφοι; Αναγνωρίζω το 

δίκαιο  των συμπολιτών μας, αλλά όταν σε έναν που είχε  φορολογική δήλωση 

1.800.000 δρχ . αρνηθήκαμε να του δώσουμε περίπτερο.  

Η πόλη μας μεγαλώνει, θα συγκεντρώσει όλο τον πληθυσμό. Είναι κακό δηλαδή να  

κάνουν οι άνθρωποι ένα πρατήριο πώλησης; Γιατί πρέπει να πιάσουμε τα πεζοδρόμια 

της πόλης; Ας νοικιάσουν ένα μαγαζάκι να έχουν ένα ωραία ψιλικατζίδικο. Να μην 

αναφερθώ σε κάποια κεντρικά περίπτερα. Από τα χωριά ψάχνουν μερικοί κάποιες 

γριές, τις φέρνουν εδώ πέρα, με τον τρόπο της έμμεσης πίεσης βγάζουν από τις 

υπερκείμενες αρχές άδειες, της δίνουν ένα  γλειφιτζούρι 40.000-50.000 δρχ. ενοίκιο 

και ασκούν αυτοί σε κεντρικά σημεία της πόλης, εμπόριο. Είναι γνωστό αυτό. Σας 

παρακαλώ να καταλάβετε την θέση μας, ψηφίστε ότι θέλετε ο καθένας.  

κ. Μπάρκας: Επιμένατε παλαιότερα ότι θα ξηλώστε ένα περίπτερο απέναντι 

από το Ι.Κ.Α., και τελικά περάσανε τα χρόνια και δεν το ξηλώσατε. Απλούστατα, ένα 

περίπτερο που ήτανε  μπροστά στον Βασάκη, το πήγατε πιο εκεί και κλείσατε τα 

αγάλματα. Μας ανοίγετε ένα πολύ μεγάλο θέμα κ. Δήμαρχε και μάλιστα θέλετε να 

μετακινήσετε το περίπτερο της Ερμού και να το πάτε σε άλλο σημείο.  
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Αντιλαμβάνεστε ότι η εισήγησή σας τώρα, δεν ήταν σωστή. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχετε δίκιο, για να δείτε πόση δύναμη έχει ένας Δήμαρχος, 

ένα περίπτερο δεν μπόρεσα να μετακινήσω, διότι είναι στο χέρι της Νομαρχίας. 

κ. Πρόεδρος: Έχει ολοκληρωθεί το θέμα, πάμε σε ψηφοφορία:  

 

 Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία: 

 

 Τερζόπουλος             ΟΧΙ 

 Μισυρλής                  ΟΧΙ 

 Νέδος                        ΟΧΙ 

 Τότσιος                     ΟΧΙ 

 Αργυριάδης               ΟΧΙ 

 Βαβαλέκας                ΟΧΙ 

 Σαουλίδης                 ΟΧΙ 

 Κωνσταντινίδου        ΟΧΙ 

 Μπάρκας                   ΝΑΙ 

 Σωτηριάδης               ΝΑΙ 

 Βλάχος Ιωάν.            ΝΑΙ 

 Βλάχος Ηλ.               ΝΑΙ 

 Συμεωνίδης Βασ.     ΟΧΙ 

 Γκότσης                    ΝΑΙ 

 Κουρουζίδης            ΛΕΥΚΟ 

 Αγγελίδης                 ΝΑΙ 

 Εμμανουηλίδου        ΟΧΙ 

 Στρατουδάκης          ΟΧΙ 

 Συμεωνίδης Δημ.     ΟΧΙ 

 Παπαδόπουλος Χρ.   ΟΧΙ 

 

 

 - Εγκρίνεται η μη χορήγηση. 

 

 

ΘΕΜΑ 39ο: Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.   

 

 

 κ. Γκότσης: Υπάρχουν δύο κατάλογοι με τις πιστώσεις Ιανουαρίου και 

Φεβρουαρίου. Μια διευκρίνιση κα Πρόεδρε. Η Βοζίκη Δήμητρα - Μαριάνθη  για την 

Καθαριότητα του Ιανουαρίου πήρε 1.366 €. Πως γίνεται και καθαρίζει. Το έχει 

εργολαβία όλο; Δεν θα αναφερθώ λεπτομερώς, αλλά επισήμανα μερικά σημεία και 

είδα ότι γίνονται ορισμένα έξοδα που θα πρέπει να ελέγξετε, διότι πιστεύω ότι και 

κάποιες φορές γίνονται χωρίς την υπογραφή σας. Δείτε τα εσείς να μην αναφερθώ. 

Εγώ τα έχω σημειωμένα. Αν θέλετε κατ’ ιδίαν θα σας τα πω, για να μην τα εκθέσω 

εδώ.  

 

 

 

24 



 

 

 κ. Μπάρκας: Εδώ βλέπω ότι έχουμε υπογράψει μια σύμβαση με το 

Συμβούλιο Αποδήμου Ελληνισμού Περιφέρειας κ.λ.π. και θα πληρώνουμε κάποια 

κυρία να διδάσκει στη Ρωσία σε κάποιο σχολείο περίπου 800 δολάρια το μήνα. Και 

την σύμβαση  την κάνουμε τώρα ετεροχρονισμένα. Αρχίζει από 1/9, έτσι λέει 

τουλάχιστον. 

 κα Εμμανουηλίδου: Θα δίνουμε 200.000 τον χρόνο.  

 κ. Μπάρκας: Εκεί νομίζω λέτε 12 Χ 540 συν τόσο συν 2 μήνες εξτρά 

Χριστούγεννα κ.λ.π. και το πάτε γύρω στα 680 δολάρια το χρόνο. Και θέλω να πω 

κάτι: εμείς εδώ ποιο ρόλο παίζουμε; Το Υπουργείο Παιδείας, το προξενείο, οι 

πρεσβείες δεν κάνουν τίποτα; Γιατί κάνουμε αυτές τις συμβάσεις; Αν υπήρχε εκεί ένα 

γραφείο σαν Δήμος Σερρών για να εξυπηρετήσουμε κάποιους Ελληνοπόντιους κ.λ.π., 

να το κάνουμε. Αλλά τώρα εδώ τι κάνουμε; Φυσικά η απόφαση πάρθηκε. Και κατά 

τη λήψη της 3-4 Δ.Σ. δεν ήταν.  

 κα Εμμανουηλίδου: Εμείς θα συμμετέχουμε με 200 χιλ. το χρόνο. Είναι 

τριμερής η σύμβαση. Όλοι οι Δήμοι έχουν συνεργαστεί με το Υπ. Εξωτερικών και 

έχουν κάνει τέτοιες συμβάσεις. Εμείς κάναμε μόνο μια.  

 κ. Μπάρκας: Επίσης, μας φέρατε εδώ 8 προσλήψεις. Έχετε μέσα μια 

απόφαση για 8 προσλήψεις. 

 κα Εμμανουηλίδου: Δεν είναι προσλήψεις. Είναι οι επιμορφωτές. 

 κ. Μπάρκας: Γιατί οι επιμορφωτές δεν πληρώνονται; Εδώ λέτε ότι κάθε 

επιμορφωτής θα παίρνει περίπου 6.000 € το χρόνο. Οκτώ προσλήψεις κάνετε. Πιο  

κάτω έχει κάτι άλλες μικροπροσλήψεις. Θα ήθελα να ρωτήσω, αυτοί όλοι είναι 

ελεύθεροι επαγγελματίες; Δηλαδή είναι καθηγητές, ή είναι και  υπάλληλοι κάποιοι; 

Μια ερώτηση είναι αυτή. Και λέτε από 17-2-2000 έως 17-2-2003. Δηλαδή και μέσα 

στο καλοκαίρι κάποιοι θα διδάσκουν κομπιούτερ; Και στο τέλος βάζετε ένα 

ανταποδοτικό να πληρώνουν κάποιοι για να κάνετε κάποιες προσλήψεις. Νομίζω ότι 

μπορείτε να το κάνετε κάπως αλλιώς το πράγμα. Βλέπω συνεχώς φέρνετε 

προσλήψεις. Αφού το λέει καθαρά ότι είναι προσλήψεις. Λέει και τα ονόματα.  

 Να σας πω και κάτι ακόμα. Φέρνετε μια απόφαση ενώ την έχουμε πάρει και 

ανεβάζετε το ποσό για τη Φιλαρμονική. Γιατί ξαναέρχεται  αυτή η απόφαση; Δεν 

είπαμε ότι θα παίρνει 400.000 τον μήνα; Γιατί ξαναέρχεται αυτή η απόφαση για τον 

διευθυντή;  

 Και μια άλλη. Εδώ λέτε κάτι σχετικά με την υπογραφή μιας προγραμματικής 

σύμβασης με το Υπ. Πολιτισμού <Πολιτιστική ανάπτυξη της πόλης των Σερρών> και 

έχει σχέση με υποδομές. Και τα ΑΣΤΕΡΙΑ βάζετε μέσα, βάζετε κάποια άλλη 

μονοκατοικία, βάζετε και το θερινό θεατράκι. Τι σύμβαση είναι αυτή; Με τι έχει 

σχέση; Δηλώνουμε τις υποδομές. Οι υποδομές είναι του Δήμου. Δεν είναι της 

ΔΕΠΚΑ. Θα πρέπει πρώτα ο Δήμος να μεταβιβάσει πρώτα αυτούς τους χώρους στη 

ΔΕΠΚΑ. Για δώστε μας κάποιες απαντήσεις. 

 κα Εμμανουηλίδου: Όπως σας έχω ξαναπεί για το θέμα των επιμορφωτών 

της πληροφορικής, οι συγκεκριμένοι επιμορφωτές μας, πιστεύω ότι είναι ότι 

καλύτερο έχει να επιδείξει ο πόλη μας, μια και δεν είναι απλά να μάθεις πληροφορική 

από ένα CD ROM, αλλά να  αποκτήσεις ουσιαστικές βασικές  γνώσεις επί αυτής. 
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 Όσο για τα γραφιστικά για την εξ’ απόστασης, αυτό που λέμε τηλεκπαίδευση, 

όπως ξέρετε, αυτά τα πράγματα χρειάζονται εξειδικευμένες γνώσεις και δεν μπορεί 

να τις προσφέρει ένας επιμορφωτής, όπως αυτούς που έχουμε εμείς στα περιφερειακά 

κέντρα. Δίνουμε την δυνατότητα απλώς της επαφής με την πληροφορική. Αυτή 

λοιπόν την εξειδίκευση πρέπει και να την πληρώσουμε. Δεν μπορούμε δηλαδή να 

δίνουμε επιμόρφωση στον Πολιτικό Μηχανικό γιατί όπως ξέρετε έχουν σπουδάσει 

στο Πανεπιστήμιο και την εποχή που τελείωσαν δεν είχε ούτε πληροφορική σ’ αυτόν 

τον τομέα που λέμε AUTOΚAT I και ΑUTOΚAT II. Άρα λοιπόν, αυτά τα στελέχη 

πρέπει να τα πληρώσεις και ανάλογα.  

 κ. Μπάρκας: Εκτός από 1-2 που είναι πραγματικά στελέχη, αν θέλετε να σας 

πω και ονόματα, οι άλλοι δεν νομίζω να είναι. Διότι τώρα δεν θέλω να μπούμε σε 

λεπτομέρειες. Κάνετε σύμβαση ενός έτους.  

 κα Εμμανουηλίδου: Όπως βλέπετε κάθε τόσο αρχίζουμε και κάνουμε 

τρίμηνες-τετράμηνες. Επειδή μας δίνετε  η δυνατότητα να κάνουμε ενός χρόνου 

σύμβαση, κάνουμε ενός χρόνου για να τελειώσουμε αυτή την ιστορία.  

 Δεύτερον. Για την προγραμματική σύμβαση: όπως ξέρετε για να γίνει 

προγραμματική σύμβαση χρειάζονται τρία μέρη. Δηλαδή, ο Δήμος Σερρών,  εμείς και 

το Υπουργείο. Εμείς δεν έχουμε χρήματα να βάλουμε σαν ΔΕΠΚΑ. Βάζουμε λοιπόν 

την κτιριακή υποδομή που μας έχει παραχωρήσει ο Δήμος Σερρών. Αυτό είναι το 

δικό μας το ποσό, ύψους 30 εκ. Δηλαδή, ο Δήμος θα δώσει 30 εκ., εμείς βάζουμε τα 

κτίρια που έχει παραχωρήσει ο Δήμος στην ΔΕΠΚΑ και το Υπουργείο θα μας δώσει 

30 εκ. δρχ. Γι’ αυτό βλέπετε να βάζουμε εμείς την κτιριακή υποδομή. Το αντικείμενο 

συνεργασίας που έχουμε υποβάλλει στο Υπουργείο είναι ακριβώς οι δράσεις που 

κάνει η ΔΕΠΚΑ. Ότι κάνει η ΔΕΠΚΑ, οι σχολές, οι παραγωγές,  η εξ’ απόσταση, ο 

ηλεκτρονικός πολιτισμός, τα περιφερειακά μας κέντρα, η γέφυρα πολιτισμού, η 

Γιορτή της Άνοιξης, κ.λ.π., όλοι αυτοί οι θεσμοί της ΔΕΠΚΑ που κάνει τώρα για 3η 

χρονιά και όλα όσα κάνουμε στο χώρο μας, τους έχουμε συμπεριλάβει στην 

προγραμματική σύμβαση, η οποία θα έχει διάρκεια 5 ετών, δηλαδή θα πάρουμε 150 

εκ. από το Υπ. Πολιτισμού. Θεωρώ ότι είναι η πρώτη φορά που μια Δημοτική 

Επιχείρηση στο Δήμο μας κάνει προγραμματική σύμβαση για τον πολιτισμό. Θέλω 

να ξέρετε ότι έχει γίνει με πολύ κόπο, με επανειλημμένες επαφές και ανέβα-κατέβα 

στην Αθήνα. Λοιπόν, αν τα πιστεύετε ή όχι είναι άλλο θέμα. 

 κ. Μπάρκας: Όχι δεν είναι αυτό, πλατειάσατε πολύ, απλά επειδή γράφει μέσα 

στην εισήγηση 844 για τα ΑΣΤΕΡΙΑ, 600 καλλωπισμός για το θεατράκι. Αυτά τα 

ποσά ήθελα να σχολιάσετε.  

 κα Εμμανουηλίδου: Ε! Κάνεις μια εντύπωση υποδομής. Ότι είσαι ένας 

φορέας αξιόλογος.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 40ο:   Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του 

Δήμου.  

 

 - Εγκρίνεται. 
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 Ζητείται πρώτα  το 42ο μέχρι να έρθει στην αίθουσα ο αρμόδιος για τα 

καταστήματα Αντιδήμαρχος, κ. Τερζόπουλος. 

 

   

ΘΕΜΑ 42ο:  Συγκρότηση επιτροπής παράδοσης στην Α.Ε. «Ελληνικά Τουριστικά 

Ακίνητα» του Τουριστικού Περιπτέρου.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρόσφατα ο Εθνικός Οργανισμός Τουρισμού (Ε.Ο.Τ.), 

πήρε μια απόφαση και έκανε μικτή μάλλον ανώνυμη εταιρεία, τουριστικά-αστικά 

ακίνητα. Αυτή η εταιρεία πήρε απόφαση να δραστηριοποιηθεί και να αξιοποιήσει όλα 

τα ακίνητα στην Ελλάδα. Ο Ε.Ο.Τ. δεν έχει παραχωρήσει κανένα κτήμα, έχει 

παραχωρήσει μόνο ως προς την χρήση. Άλλα για 20, άλλα για  30 χρόνια κ.λ.π. Τώρα 

έρχονται εδώ πέρα και ζητάνε από εμάς να κάνουμε μια επιτροπή και να 

συζητήσουμε μαζί τους για να τους δώσουμε το Τουριστικό Περίπτερο, που το  

έκτισαν αυτοί, ενδιαφέρονται να αξιοποιήσουν το ΞΕΝΙΑ και κουβεντιάζουν ακόμη 

και για τον Αη Γιάννη, κάποιες εκτάσεις. Εγώ πήγα στην Αθήνα και κουβέντιασα 

μαζί τους. Βέβαια για το Τουριστικό Περίπτερο λένε να πάρουμε  την διαχείριση, 

αλλά να κάνουμε μια συμφωνία  ότι τον Ε.Ο.Τ. θα τον εκπροσωπεί ο Δήμος  και τα 

λεφτά που παίρνει θα τα ξαναπαίρνει πάλι, αλλά αυτό σαν σκέψη το είπαν αυτό. 

Έδωσα εντολή στον Δ/ντή του Δήμου τον κ. Υψηλάντη, να συγκεντρώσει κάποια 

στοιχεία από τα οποία προέκυψε το εξής που φαίνεται παράξενο και λίγο τραγικό: 

φαίνεται ότι τα χρόνια κατά τα οποία γινόταν αυτές οι πράξεις δεν ήταν και τόσο 

συνηθισμένα. Ότι το Τουριστικό Περίπτερο με απόφαση Νομάρχη παραχωρήθηκε 

δωρεάν στον Ε.Ο.Τ. το 1961. Είναι μια έκταση 4 δεκαδικά στρέμματα.  Βέβαια, δεν 

ξέρω πως ο Ε.Ο.Τ. χωρίς να του έχει παραχωρηθεί η έκταση, έκτισε το Τουριστικό 

Περίπτερο το 1957. Και απορώ εάν όντως παραχωρήθηκε το 1961, πως αυτοί έκτισαν 

το 1957; Άλλη ιστορία. Εδώ φαίνεται δηλαδή ότι τους έδωσε κάποιος  αυθαίρετα 

μάλλον το ’61 την έκταση. Προσέξτε τι γίνεται. Στον Αη Γιάννη, με απόφαση 

Νομάρχη του 1965, τους δόθηκαν κάπου 12 στρέμματα. Στον Ε.Ο.Τ. για να τα 

αξιοποιήσει, που βέβαια εκεί είναι ασαφές το πράγμα, διότι δεν έγινε αξιοποίηση, 

αλλά δεν έγινε και πράξη ανάκλησης. Εντωμεταξύ εκεί που είναι οι καταρράκτες τα 

θεωρεί σαν περιουσία της κοινότητας Επταμύλων, περιήλθαν τώρα στο Δήμο, αλλά 

μέρος εκείνου διεκδικεί τώρα και το Μοναστήρι του Τιμίου Προδρόμου. Το 1969 

παραχωρήθηκε έκταση 2 ακόμα στρεμμάτων και υπάρχει απόφαση του 1981 του 

Υπουργού Προεδρίας της Κυβερνήσεως, με την οποία επεστράφησαν τα ακίνητα, 

αλλά η υπηρεσία δεν μπόρεσε να βρει το Φ.Ε.Κ. που δημοσιεύθηκε αυτή η απόφαση. 

Και ο Ε.Ο.Τ. έχει ασάφεια ως προς αυτό. Και στο ΞΕΝΙΑ, το 1970, με απόφαση του 

Δ.Σ. αυτή τη φορά παραχωρήθηκαν 2,5 στρέμματα. Και επιπλέον το 1976 πάλι με 

αποφάσεις του Δ.Σ. και με έγκριση του τότε Νομάρχη, παραχωρήθηκαν στον Ε.Ο.Τ. 

άλλα 2,5 στρέμματα περίπου. Και έγινε τώρα συμβόλαιο δωρεάς εν ζωή υποθέτω 

κ.λ.π. Και νομίζω ότι και το 1997 δεν παραχωρήθηκε, αλλά έγινε τότε μια 

πολεοδομική ρύθμιση εκεί πέρα που πιθανόν ευνοεί την αξιοποίηση.  
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Προχθές την Παρασκευή, ήρθαν δύο κυρίες, εκπρόσωποι αυτής της ανώνυμης 

εταιρείας του Ε.Ο.Τ., στις οποίες είπα βέβαια ότι εμείς αρνούμαστε την διαδικασία 

κατά την οποία, επειδή γίνατε με οποιοδήποτε τρόπο κύριοι εδαφών και εκτάσεων οι 

οποίες είναι δεμένες με την ιστορία και τους αγώνες και το αίμα πολλές φορές του 

σερραϊκού λαού. Επειδή δηλαδή, σε μια θολή περίοδο, επειδή ο Ε.Ο.Τ. ήταν ένα με 

το Κράτος, σας δόθηκαν όλα αυτά, θα κοιτάξουμε να κάνουμε κάθε νόμιμη ενέργεια, 

πρώτον να μην τα πάρετε και δεύτερον, αν κατά νόμο δικαιούσθε  να τα πάρετε, να 

μη μπορέσετε να τα αξιοποιήσετε. Διότι αυτοί θέλουν το ψητό. Και το ψητό είναι το 

ΞΕΝΙΑ, για το οποίο ενδιαφέρονται και ιδιώτες να συνεργαστούν με τον Ε.Ο.Τ.  

Λοιπόν, πιστεύω ότι υπάρχει εμπόδιο. Δεν το γνωρίζω, αλλά έδωσα εντολή στις 

Υπηρεσίες να το διερευνήσουν, επειδή εκεί ήταν χώρος χαρακτηρισμένος πρασίνου 

και πάρκου. Όμως υπάρχουν αποφάσεις του Δ.Σ. που το αποχαρακτηρίζουν. Νομίζω 

όμως ότι κτίστηκε χωρίς οικοδομική άδεια και εδώ πέρα μπορούμε να πατήσουμε. 

Εγώ προτείνω να πάρουμε μια απόφαση απαιτώντας αυτά τα κτίσματα να 

παραμείνουν όπως ήταν, ιδιοκτησία του σερραϊκού λαού. Και ότι αρνούμαστε 

συνεργασία για να  εκμεταλλευτεί ο Ε.Ο.Τ. εκτάσεις που είναι δεμένες με την ιστορία 

και τη ζωή του σερραϊκού λαού. Και ας κόψουν το λαιμό της αυτοί και να ξέρετε ότι 

χωρίς εμάς δεν μπορούν να κάνουν τίποτα.  

 Θα στείλουμε λοιπόν απόφαση σε αυτούς, ότι τα θεωρούμε αναπόσπαστο 

τμήμα της ιστορίας και της ζωής του σερραϊκού λαού. Έγινε κύριος ο Ε.Ο.Τ. με 

νομιμοφάνεια σε χαλεπές εποχές  για την Τοπική Αυτοδιοίκηση, απαιτούμε να είναι 

σεβαστή η ιστορία και η παράδοση και ότι αρνούμαστε να συνεργαστούμε μαζί τους. 

 

 

 - Εγκρίνεται η έκδοση ψηφίσματος άρνησης παραχώρησης και 

διαμαρτυρίας. 

 

 

 Αναλαμβάνει την προεδρεία  ο Πρόεδρος κ. Ζ. Περδίκης.  

 

 

ΘΕΜΑ 41ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Εκτός από την γνωστή υπόθεση που θα κουβεντιάσουμε σε 

λίγο, το προεδρείο προτείνει την απόσυρση από την συνεδρίαση και επανεξέταση σε 

επόμενη της αίτησης του Κ. Κίναλη για έκδοση άδειας μουσικών οργάνων, στο 

κατάστημά του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ, στην Αμύντα 12 και Τοψίν γωνία, γιατί από τον 

έλεγχο του φακέλου διαπιστώθηκε ότι δεν υπάρχει ούτε Υπεύθυνη Δήλωση του 

διαχειριστή, ούτε  ο  κανονισμός της οικοδομής, για το αν επιτρέπει ή δεν επιτρέπει 

την συγκεκριμένη λειτουργία. Δεν είναι δηλαδή συμπληρωμένος ο φάκελος. Όταν θα 

συμπληρωθεί θα επανέλθει στο Δ.Σ.  

 Στο γνωστό θέμα για τη χορήγηση άδειας, στην Μαρία Καρακίζη, εκπ/πο της 

εταιρείας «ΑΡΤΟΤΕΧΝΗ ΓΙΑΤΣΙΟΣ Ε.Π.Ε.», για άδεια λειτουργίας καταστήματος 

Ζαχαροπλαστείου, χωρίς εργαστήριο, στην οδό Μεραρχίας 25. 

 

28 



 

 

Υπάρχει εξώδικος διαμαρτυρία και παράσταση σήμερα δικηγόρου των 

συνιδιοκτητών του ακινήτου και θα παρακαλέσω την κα Κασάπη πολύ σύντομα να 

αναπτύξει τις απόψεις της.  

κα Κασάπη:  Κύριε Δήμαρχε, κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι Δ.Σ., θα 

ήθελα να σας πω, έχει γίνει αίτηση από την κα Μαρία Καρακίζη, η οποία εκπροσωπεί 

την εταιρεία «ΑΡΤΟΤΕΧΝΗ ΓΙΑΤΣΙΟΣ Ε.Π.Ε.», για άδεια λειτουργίας 

καταστήματος Ζαχαροπλαστείου. Το κατάστημα αυτό, είχε εκμισθωθεί αρχικά, όπως 

όλα τα καταστήματα της εταιρείας «ΑΡΤΟΤΕΧΝΗ», ως κατάστημα πώλησης 

αρτοποιημάτων, ειδών ζαχαροπλαστικής και συναφών ειδών. Όπως είναι όλα τα 

πρατήρια που ξέρουμε του κ. Γιάτσιου, Γατίδη, κ.λ.π. Τώρα μετά από 1,5 χρόνο, 

αυθαίρετα και ενώ είχαμε διαμαρτυρηθεί πριν αρχίσουν καν τις εργασίες, τους είχαμε 

στείλει εξώδικη διαμαρτυρία την οποία έχω επισυνάψει στο φάκελο και τους είπαμε 

ότι δεν τους επιτρέπουμε να αλλάξουν τη χρήση του κατ/τος και να κάνουν 

ζαχαροπλαστείο, όπως το ονομάζουν. Στην ουσία ήδη έχει αρχίσει και λειτουργεί το 

κατάστημα από τις 4 Μαρτίου χωρίς την άδεια την δική μας, ως καφετέρια-μπαρ. 

Τώρα, εντάξει, μπορεί ο καθένας να το χαρακτηρίζει όπως θέλει «Ζαχαροπλαστείο». 

Αλλά ούτε και αυτή η χρήση είναι σύμφωνη με την αρχική. Έχουμε απαγορεύσει 

καρέκλες, τραπέζια και ότι μπορεί να αλλάξει την χρήση από τα συνηθισμένα κατ/τα 

αρτοποιίας  και ειδών ζαχαροπλαστικής (βουτήματα κ.λ.π.). Έτσι όπως θέλουν να 

λειτουργήσει είναι κάτι εντελώς διαφορετικό απ’ αυτό που έχει εκμισθωθεί. Τώρα σε 

σχέση με το φάκελο, όπως είπε προηγουμένως ο κ. Πρόεδρος του Δ.Σ., αναβάλατε το 

προηγούμενο θέμα, γιατί λείπει η Υπεύθυνη Δήλωση του διαχειριστή της οικοδομής 

ή του ιδιοκτήτη του χώρου μέχρι να προσκομισθεί. Και στην συγκεκριμένη την 

περίπτωση την δικιά μας αυτή η Υπεύθυνη Δήλωση που απαιτείται από το νόμο, για 

την άδεια λειτουργίας του κατ/τος δεν υπάρχει στο φάκελο. Υπάρχει κάποια 

γνωμοδότηση της Νομικής Υπηρεσίας που λέει αυθαίρετα ότι μπορεί να 

αναπληρωθεί από το ίδιο το κείμενο του κανονισμού. Για μένα στην συγκεκριμένη 

περίπτωση, είναι σαφέστατος ο νόμος. Απαιτείται Υπεύθυνη Δήλωση του διαχειριστή 

της οικοδομής, ή του ιδιοκτήτη του χώρου, σύμφωνα με την οποία να επιτρέπεται η 

ζητούμενη χρήση. Δεν υπάρχει αυτή η δήλωση που είναι βασικό στοιχείο και ο 

φάκελος είναι ελλιπής. Επίσης με τον συγκεκριμένο κανονισμό, γιατί η υπεύθυνη 

δήλωση αυτή γεννάει κάποιες συνέπειες. Αυτός που θα το δηλώσει βεβαιώνει, ότι ο 

κανονισμός είναι αυτός, ότι δεν έχει τροποποιηθεί, ότι είναι σύμφωνο αφού έχει 

εξετάσει το κείμενο του κανονισμού και μάλιστά όλοι γνωρίζουμε τις συνέπειες σε 

περίπτωση ψευδούς υπεύθυνης δήλωσης ή ανακριβούς δήλωσης. Το στοιχείο αυτό 

είναι απαραίτητο για την έκδοση της άδειας.  

Δεύτερον: στον κανονισμό που προσκομίσθηκε λέει ότι τα πεζοδρόμια πρέπει 

να είναι ελεύθερα. Δηλαδή, απαγορεύεται να τοποθετηθούν τραπέζια και καθίσματα. 

Ο ίδιος ο κανονισμός απαιτεί να είναι ελεύθερα. Άρα ακόμη και αν υπήρχε δήλωση 

του διαχειριστή δεν θα  μπορούσε να δώσει για τη συγκεκριμένη άδεια, αφού θέλει να 

αναπτύξει τραπέζια και καθίσματα στον υπαίθριο χώρο. 

Τώρα στο μισθωτήριο που κάνει μια αυθαίρετη παρερμηνεία ή γνωμοδότηση. 

Ως προς το ότι το  μισθωτήριο αναφέρει ότι μπορούν να πουλάνε αρτοποιήματα και 

είδη ζαχαροπλαστικής, άρα μπορεί να γίνει και ζαχαροπλαστείο. Λέει η γνωμοδότηση 

ότι θα έπρεπε να κάνουνε εξειδίκευση, ότι απαγορεύεται η πώληση σε καθήμενους 

πελάτες.  
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Αυτό είναι παράλογο, διότι δεν είναι δυνατόν να γίνεται στο μισθωτήριο 

εξειδίκευση απαγόρευσης πώλησης ψωμιού σε καθήμενους πελάτες. Είναι αυτονόητο 

ότι το ψωμί δεν πωλείται σε καθήμενους πελάτες, ούτε πωλείται με συνοδεία 

μουσικής, ούτε προσφέρεται. Δηλαδή δεν χρειάζεται να ερμηνεύσουμε τα αυτονόητα. 

Γι’ αυτούς τους λόγους, δεν είναι νόμιμη η χρήση. Ο νόμος απαιτεί επίσης να υπάρχει 

έγγραφο της νόμιμης χρήσης. Δεν υπάρχει νόμιμη χρήση. Το μισθωτήριο λέει ότι 

επιτρέπεται η συγκεκριμένη χρήση. Μάλιστα απαγορεύει κάθε αλλαγή ή μετατροπή 

της χρήσης αυτής. Οπότε ούτε το έγγραφο της νόμιμης χρήσης υπάρχει.  

Αυτές είναι οι αντιρρήσεις μας. 

κ. Πρόεδρος: Από την πλευρά των αιτούντων ελάτε να εκθέσετε τις απόψεις 

σας, πολύ σύντομα. 

 Εκπρόσωπος της εταιρείας: Κατά την άποψη τη δική μας, το ζήτημα 

ξεκινάει  από το ίδιο το μισθωτήριο. Στο μισθωτήριο είναι επιτρεπτή η χρήση. Επί  

λέξη λέει, ότι το κατάστημα διατίθεται για εμπορία και πώληση ειδών αρτοποιίας, 

ζαχαροπλαστικής. Κατά συνέπεια, δεν είναι απαγορευτική η χρήση του 

ζαχαροπλαστείου. Εμπίπτει μέσα στις συμφωνημένες χρήσεις που προβλέπονται από 

το  μισθωτήριο. Έχει βέβαια την ευχέρεια, αν έχει διαφορετική άποψη η άλλη πλευρά 

να προσφύγει στα δικαστήρια και αν υπάρχει αλλαγή χρήσης, θα κρίνουν τα 

δικαστήρια, αν είναι έτσι τα πράγματα ή όχι. Η δική μας άποψη είναι, ότι θα πρέπει 

να είναι βλαπτική η αλλαγή της χρήσεως. Η νομολογία λέει ότι  δεν είναι βλαπτική 

αυτού του είδους η μετατροπή, είναι προς το συμφέρον της εμπορικής αξίας του 

ακινήτου. Και δεν θα αντιμετωπίσουμε πιστεύω πρόβλημα εκεί.  

Τώρα όσον αφορά τις φερόμενες ελλείψεις της αδείας: νομίζω ότι είναι ορθή 

η εισήγηση του Νομικού Συμβούλου για τον λόγο ότι προσκομίζουμε το μισθωτήριο 

που κάνει επιτρεπτή τη χρήση αυτή. Έρχεται ο κανονισμός της οικοδομής, ο οποίος 

δεν απαγορεύει τέτοιου είδους χρήσεις, όπως του ζαχαροπλαστείου.  

Από την πλευρά τώρα των ιδιοκτητών μεθοδεύεται, επειδή έχουν την 

ευχέρεια, καθότι είναι και συνιδιοκτήτες της οικοδομής γι’ αυτό πιστεύω ότι 

επιδιώκουν την αναβολή. Μεθοδεύεται κατά πάσα πιθανότητα μια τροποποίηση του 

κανονισμού της οικοδομής, η οποία νομίζω ότι και αν  έρθει δεν μπορεί να ληφθεί 

υπόψη, γιατί η όποια τροποποίηση του κανονισμού γίνει από δω και πέρα, είναι 

μεταγενέστερη της αιτήσεως. Κατά τον χρόνο υποβολής της αιτήσεως συνέτρεχαν οι 

λόγοι. Δεν υπήρχε απαγορευτικό στη χρήση από τον κανονισμό της οικοδομής. 

Συνεπώς, ο φάκελος είναι πλήρης και μπορεί να ληφθεί απόφαση και τώρα. Οι 

άνθρωποι έχουν από καιρό έτοιμο το κατάστημα. Βέβαια οι διαδικασίες είναι 

γνωστές πάντα καθυστερεί η προώθηση των αδειών και αντιμετωπίζουμε 

προβλήματα και από την Αστυνομία και από τον τρόπο λειτουργίας. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να ρωτήσω κάτι αγαπητέ Γιάννη: Αφού στο πρώτο 

μισθωτήριο προβλέπεται τέτοια χρήση, γιατί χρειάζονται καινούργια άδεια; Έχω 

πραγματική απορία. Άμα τους δίνει η πρώτη μίσθωση το δικαίωμα να έχουν 

ζαχαροπλαστείο γιατί βγάζουν καινούργια άδεια; Αυτό θέλω να εξηγηθεί εδώ πέρα.  

             Εκπρόσωπος της εταιρείας: Έχω την εντύπωση ότι είναι αναγκαία για 

βγάλουν τα τραπέζια έξω. 

             κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μπορούν να πάρουν άδεια από το Γραφείο Προσόδων του 

Δήμου για βγάλουν τραπέζια. Δεν είναι ανάγκη να βγάλουν άδεια από το Δ.Σ.  
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            Εκπρόσωπος της εταιρείας: Επίσης ένα άλλο ζήτημα είναι ότι η άδεια η 

αρχική της λειτουργίας είχε βγει στο όνομα Αθανάσιος Γιάτσιος και Στέφανος 

Γιάτσιος Ο.Ε.. Πλέον με συμφωνημένη εκ των υστέρων συμφωνία μεταξύ ιδιοκτητών 

και ενοικιαστών τώρα ενοικιαστής είναι η «Γιάτσιος Ε.Π.Ε.». Ήταν επιτρεπτή κι 

αυτή αλλαγή και μας δίνουν αποδείξεις κανονικά στο όνομα της Ε.Π.Ε.  

             κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Άρα μπαίνει και άλλο ζήτημα. Γιατί εδώ στον Δήμο την 

έχουμε πατήσει ως εξής: Βάζοντας έναν πλαστό συνεταίρο κάποιοι πήραν τα μαγαζιά 

του Δήμου χωρίς να μπορούμε να τα βγάλουμε σε δημοπρασία αυτά. Αυτά είναι 

γνωστά και τα ξέρετε συνάδελφοι. Τάχα έκαναν εταιρικό και έτσι αλλάζουν τα 

ονόματα των εκμισθωτών. Έτσι έγινε το ένα κατάστημα του μπουγατσατζίδικου του 

Σερραίου κάτω. Κάποιοι παίρνουν αέρα από ξένη περιουσία. Εδώ πήραν αέρα από 

την  περιουσία του Δήμου. Εν γνώσει μας, μας κορόιδεψαν. Δεν λέω ότι και στην 

περίπτωσή σας ισχύει το ίδιο. Γιατί όμως χρειάζεται άδεια καινούργια. 

            Εκπρόσωπος της εταιρείας: Στο αρχικό μισθωτήριο προβλεπόταν αυτό. 

             κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:   Αφού προβλεπόταν γιατί  χρειάζεται άδεια καινούργια. 

            Εκπρόσωπος της εταιρείας: Οι άδειες λειτουργίας βγαίνουν ατομικά, σε 

κάποιο πρόσωπο. Στην άδεια φαίνεται το όνομα «Αθανάσιος Γιάτσιος». Σήμερα ο 

Αθανάσιος Γιάτσιος δεν είναι ούτε διαχειριστής ούτε τίποτα στην εταιρεία, άλλος 

είναι ο διαχειριστής. Δεν μπορεί να συνεχίσει να φαίνεται το όνομά του. Συνέστησαν 

Ε.Π.Ε. πάλι οι ίδιοι με τις γυναίκες τους. Δεν βγήκε κανείς. Ήταν Ο.Ε., μπήκαν και οι 

γυναίκες τους και έγινε Ε.Π.Ε.. Γι’ αυτό απαιτείται καινούργια άδεια. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριοι συνάδελφοι θα γίνουν άλλες τοποθετήσεις; 

 κ. Σωτηριάδης: Η Νομική μας υπηρεσία τι λέει επ’  αυτού.      

            κ. Πρόεδρος: Διαβάζω απόσπασμα από τη γνωμάτευση της Νομικής μας 

Υπηρεσίας που στην τελευταία παράγραφο αναφέρει κατά τη γνώμη του κ. 

Αμαξόπουλου: Μπορεί να εκδοθεί η ανωτέρω άδεια εφόσον υφίσταται κανονισμός 

της πολυκατοικίας που δεν απαγορεύει την αιτούμενη χρήση και στο μισθωτήριο 

αναφέρεται ως επιτρεπόμενη η χρήση ή πώληση ειδών Ζαχαροπλαστικής χωρίς να 

υπάρχει εξειδίκευση ως απαγορευμένης της πώλησης ειδών Ζαχαροπλαστικής σε 

καθήμενους πελάτες όπως ενίστανται οι εκμισθωτές. Εάν οι εκμισθωτές θεωρούν ότι 

κατά τη γνώμη τους επέρχεται αλλαγή ή μετατροπή της χρήσης, σύμφωνα με το 

παραπάνω μισθωτήριο μπορούν να απαιτήσουν την έξωση του εκμισθωτή για το λόγο 

αυτό στο αρμόδιο δικαστήριο, το οποίο και θα ερμηνεύσει τον σχετικό όρο του 

μισθωτηρίου συμβολαίου. Αυτή είναι η κατακλείδα της γνωμάτευσης του κ. 

Αμαξόπουλου.   

 κ. Γκότσης: Να ρωτήσω κάτι. Δεν λέμε ότι βγαίνει καινούργια άδεια; Στην 

καινούργια άδεια δεν τα εξετάζουμε τα πράγματα από την αρχή; Δεν πρέπει να 

υπάρχει η έγκριση του ιδιοκτήτη και του διαχειριστή;    

            κ. Πρόεδρος: Ασφαλώς. Αυτό συζητάμε. 

κ. Μπάρκας: Το μίσθωμα έχει αλλάξει; Είναι το ίδιο; Δηλαδή αυτό που ήταν 

τον Δεκέμβρη είναι ίδιο με τον Απρίλιο;  

             Ιδιοκτήτρια: Το ίδιο. 

             κ. Πρόεδρος:  Ο κανονισμός της οικοδομής δεν απαγορεύει τέτοια 

δραστηριότητα. Εδώ η διάσταση είναι από πλευράς των ιδιοκτητών δεν ενοικιάζουν 

τα συγκεκριμένο ακίνητο για τέτοια δραστηριότητα. Όχι τι λέει ο κανονισμός.  
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            κ. Γκότσης: Να ρωτήσω πάλι κάτι κ. Πρόεδρε; Στην καινούργια άδεια δεν 

χρειάζεται η συναίνεση του ιδιοκτήτη; Εδώ είναι το θέμα. 

            κ. Πρόεδρος:  Υπάρχει ένα μισθωτήριο συμβόλαιο εν ισχύ, το οποίο 

υπεγράφη πριν την κατάθεση της αίτησης.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι, ας το λειτουργήσουν το κατάστημα με βάση 

την άδεια που έχουν κι αν νομίζουν ότι δικαιούνται να το αλλάξουν, ας πάνε στα 

δικαστήρια. Δεν θα γίνει το Δ.Σ. δικαστήριο.     

           Ιδιοκτήτρια: Χωρίς να χορηγηθεί καινούργια άδεια. Μ’  αυτήν που έχουν. 

           κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι. Δεν δίνουμε καινούργια. Αν μπορέσουν να το 

λειτουργήσουν με την παλιά την άδεια που είχαν.  

 κ. Βλάχος Ιωάν.: κ. Πρόεδρε την προηγούμενη φορά γιατί κρατήθηκε το 

θέμα; 

Κρατήθηκε γιατί θέλαμε τη γνώμη της Νομικής Υπηρεσίας του Δήμου.  

            κ. Πρόεδρος:  Να θυμίσω. Στην τελευταία συνεδρίαση απεσύρθη το θέμα 

διότι έγινε εξώδικη διαμαρτυρία και δήλωση των συνιδιοκτητών του ακινήτου, η 

οποία κατετέθη στο Δημοτικό Συμβούλιο όχι πριν από την σύνταξη της ημερήσιας 

διάταξης, αλλά μια – δυο μέρες πριν από τη συνεδρίαση και δεν έλαβαν γνώση οι 

δημοτικοί σύμβουλοι του περιεχομένου όλου του φακέλου. Γι’  αυτό προτιμήθηκε η 

αναβολή του θέματος ώστε να εξετάσουν και οι δημ. Σύμβουλοι τα νέα στοιχεία τα 

οποία προσκόμισαν κυρίως οι ιδιοκτήτες, με την εξώδικη διαμαρτυρία και δήλωσή 

τους και προσκομίσθηκε και μια νεώτερη εξώδικος κατά της γνωμοδότησης σήμερα ή 

χθες. Γι’  αυτό και απεσύρθη.       

            κ. Βλάχος Ιωάν.: Ναι, να ενημερωθούν οι Δ.Σ. μέσω της Νομικής Υπηρεσίας 

του Δήμου. 

            κ. Πρόεδρος: Η Νομική Υπηρεσία του Δήμου έχει γνωμάτευση που συνέταξε 

στις 21 Μαρτίου πριν την αναβολή του θέματος και επιμένει ο συντάκτης Νομ. 

Σύμβουλος ότι εξακολουθεί να είναι  ίδια  η άποψή του και μετά την παράδοση στο 

Δήμο της νεωτέρας  εξωδίκου. Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία. 

            Εκπρόσωπος της εταιρείας: Τι ψηφοφορία; Εδώ υπάρχει μία αίτηση για την 

έκδοση αδείας και το ζήτημα είναι αν υπάρχουν οι προϋποθέσεις για την έκδοση 

αυτής ή όχι. Υπάρχει και  πρόταση αναβολής του θέματος.  

             κ. Πρόεδρος: Κύριε Μάρκου παρίστανται και οι ίδιοι οι ιδιοκτήτες και 

ισχυρίζονται ότι το μισθωτήριο συμβόλαιο το όποιο έχετε προσκομίσει αναφέρεται 

σε άλλη δραστηριότητα επιχειρηματική από τους ενοικιαστές και όχι σ΄ αυτήν 

ζητείται σήμερα η άδεια από το Δ.Σ.  

 κ. Γκότσης: κ. Μάρκου, καινούργια άδεια δεν βγαίνει; Υπάρχει καινούργια 

συγκατάθεση των ιδιοκτητών;  

 Ιδιοκτήτρια: Κύριε Μάρκου πόσες φορές θα σας δώσουν άδεια; Μία φορά 

έγινε μισθωτήριο συμβόλαιο, μία άδεια πήρατε. Μ’  αυτή που σας δόθηκε, μ΄ αυτή θα 

λειτουργήσετε. Λέει αρτοσκευάσματα, είδη Ζαχαροπλαστικής. Δεν λέει 

αρτοσκευάσματα ή είδη Ζαχαροπλαστικής ή ότι άλλο θέλετε να το κάνετε. Εμείς σας 

δώσαμε μια συγκεκριμένη άδεια για να λειτουργήσετε το κατάστημα κι αυτή είναι η 

άδεια.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Υπάρχει ένα γενικότερο πρόβλημα. Πρέπει να βγάλουμε 

μια ανακοίνωση και να λέμε σε όσους ενδιαφέρονται να ανοίξουν επαγγελματική 

στέγη, να διερευνούν μέσω των μηχανικών ή των δικηγόρων που έχουν, όλες τις 

νόμιμες παραμέτρους και μετά να προχωρούν στην εκτέλεση. 

  Ειδεμή, σε κάποιες περιπτώσεις, θα πρέπει να μπαίνει και ποινική ρήτρα. 

Διότι έχουμε περίπτωση μηχανικού, ο οποίος άφησε τον επιχειρηματία να κάνει 

έξοδα 80 εκ. δρχ. σε μαγαζί στο οποίο δεν μπορούσε να πάρει άδεια. Και ερχόμαστε 

εμείς εδώ τώρα και μας λένε ότι ξέρετε, έγινε επένδυση.  Σας είπαμε εμείς να κάνετε 

επένδυση; Και να παρανομήσουμε εμείς ή να γίνουμε δικαστές;  

 κ. Πρόεδρος: Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία, υπέρ της πρότασης του κ. 

Δημάρχου, περί άρνησης της έκδοσης της άδειας του ζαχαροπλαστείου. 

 

κ. Παπαδόπουλος:  ΝΑΙ 

κ. Καϊδατζής: ΝΑΙ 

κ. Μισυρλής:  ΝΑΙ 

κ. Νέδος: ΝΑΙ 

κ. Τότσιος: ΝΑΙ 

κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ 

κ. Αργυριάδης: ΝΑΙ 

κ. Σαουλίδης: ΝΑΙ 

κα Κωνσταντινίδου:  ΝΑΙ 

κ. Μπάρκας: ΠΑΡΩΝ 

κ.  Σωτηριάδης: ΟΧΙ (ότι λέει η Νομική Υπηρεσία) 

κ. Βλάχος Ι.:  ΟΧΙ (   «         «                   «        ) 

κ. Βλάχος Η.: ΟΧΙ (   «          «                   «       ) 

κ. Γκότσης: ΝΑΙ 

κ. Βέρρος: ΝΑΙ 

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ 

κα Εμμανουηλίδου: ΝΑΙ 

κ. Στρατουδάκης: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Δημ.: ΝΑΙ 

κ. Περδίκης: ΝΑΙ 

 

 

 - Απορρίπτεται η έκδοση της εν λόγω άδειας. 

 

 

 

 Μετά από το πέρας  της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

399  / 2002 Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο (Τ.Υ.Δ. – 

Οδοποϊία). 
9964/22-4-2002 
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400  / 2002 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή 

ασφαλτοδρόμων πόλης Σερρών». 
10205/29-4-2002 

 

401  / 2002 Έγκριση πρ/κής σύμβασης (Δίκτυο Δημοτικών Εργαστηρίων 

Εικαστικών Τεχνών). 

 

402  / 2002 Έγκριση προσωρινής εγκατάστασης λυόμενου οικίσκου στο χώρο δίπλα 

στο ΚΤΕΟ.                    

 

403  / 2002 Έγκριση και παραλαβή Α’ φάσης της διευρυμένης περιοχής μελέτης 

ολοκληρωμένου σχεδίου ανάπτυξης (Master Plan) ορεινού όγκου Λαϊλιά 

Ν. Σερρών. 

 

404  / 2002 Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία: «58η Σχολική Επιτροπή Εργαστήριο 

Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης (Ε.Ε.Ε.Ε.Κ.) Ν. Σερρών». 
 

405  / 2002 Συγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «1η Σ. Ε. 1ου Γυμνασίου 

Σερρών».           
10417/2-5-2002 

 

406  / 2002 Ομοίως «57ης Σ. Ε. 1ου  Λυκείου Σερρών».           

 

407  / 2002 Ψήφιση κανονισμού Δ/σης του Ν.Π. «57η Σ. Ε. 1ου Λυκείου Σερρών».           
10416/2-5-2002 

 

408  / 2002 Ομοίως «1ης Σ. Ε. 1ου Γυμνασίου Σερρών».           
10768/2-5-2002 

 

409  / 2002 Έγκριση απολογισμού της «4ης Σ. Ε. 3ου Γυμνασίου έτους  2001».           
10046/13-5-2002 

 

410  / 2002 Ομοίως της «36ης Σ. Ε. 14ου Δημ. Σχολείου».           
10047/13-5-2002 

 

411  / 2002 Συμμετοχή του Δήμου στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα δράσης του Συμβ. 

Απόδημου Ελληνισμού – Τ.Α., «Οργάνωση Επισκέψεων παιδιών και 

νέων αποδήμων στην Ελλάδα». 
 

412  / 2002 Ψήφιση εξειδικευμένης πίστωσης για την υλοποίηση του πρ/τος 

«Οργάνωση επισκέψεων παιδιών και νέων αποδήμων στην Ελλάδα». 
  

413  / 2002 Έγκριση οικον. Ενίσχυσης αναξιοπαθούσης οικογένειας σύμφωνα με 

έκθεση κοινωνικής λειτουργού του προγράμματος «Μονάδες 

Κοινωνικής Μέριμνας». 
11153/13-5-2002 
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414  / 2002 Έγκριση προϋπολογισμού του έτους 2002 του Ν.Π. «Κέντρο 

Προσχολικής Αγωγής Δήμου Σερρών». 
10011/29-4-2002 

 

415  / 2002 Διαγραφή ποσού 704.880 δρχ. από τους οριστικούς βεβαιωτικούς 

καταλόγους και από το όνομα κληρονομ. Απ. Γιούρη. 
 

416  / 2002 Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων από τον  κ. 

Τσακίρη Γεώργιο. 
11367/15-5-2002 

 

417  / 2002 Έγκριση συμμετοχής εκπροσώπου του Δήμου σε ημερίδα με θέμα: 

«Διατήρηση πολιτιστικής ταυτότητας επιβίωση Κάλας». 
 

418  / 2002 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας 

Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής Ιστορίας». 
 

419  / 2002 Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Μουσικό Συλλόγου Σερρών  για 

την προμήθεια οργάνων της συμφωνικής του ορχήστρας. 
 

420  / 2002 Έγκριση συνδιοργάνωσης εκδηλώσεων με το Σύλλογο Ποντίων 

Επταμύλων αφιερωμένων στη γενοκτονία των Ποντίων.  
10760/8-5-2002 

 

421  / 2002 Έγκριση προτάσεων για την τουριστική ανάπτυξη των Σερρών μέσω του 

ΠΕΠ Κεντρικής Μακεδονίας.  
 

422  / 2002 Έγκριση απ’ ευθείας αγοράς ακινήτου προς το σκοπό επέκτασης του 

Πολιτιστικού Κέντρου του συνοικισμού Κατακονόζι. 
11143/15-5-2002 

 

423  / 2002 Έγκριση προκήρυξης μελέτης επιχειρησιακής έρευνας και χωροθέτησης 

νέου στρατοπέδου σύμφωνα με το Ν. 2745/99 για την μετεγκατάσταση 

στρατοπέδων.  
 

424  / 2002 Έγκριση απ’ ευθείας ανάθεσης της μελέτης: «Διερεύνηση  και πρόταση 

Εγκατάστασης Γεωγραφικού Συστήματος Πληροφοριών (G.I.S.) στο 

Δήμο Σερρών. 
 

425  / 2002 Έγκριση ανάθεσης της μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της προς 

πολεοδόμηση περιοχής Ξηροτόπου. 
 

426  / 2002 Ομοίως περιοχής Ελαιώνα.                                                   
 

427  / 2002 Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοδρόμων και 

τσιμεντοδρόμων».  
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428  / 2002 Ομοίως του έργου: «Διαμόρφωση πρανών στον δρόμο Οινούσας-

Χιονοχωρίου».     
9745/22-4-2002 

 

429  / 2002 Ομοίως του έργου: «Αποπεράτωση γραφείων στα Α’ Νεκροταφεία».               
 

430  / 2002 Έγκριση συνέχισης για το 2002 της μελέτης: «Ολοκλήρωση 

χαρτογράφησης Δημ. Διαμερίσματος Οινούσας από οικία Δ. Ταίρη προς 

παλιά δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και 

κατά μήκος του ρεύματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου 

Χιονοχωρίου έως καινούργια  δεξαμενή. 
 

431  / 2002 Ομοίως της μελέτης: «Αποτύπωση εκτάσεων από θέση ΜΥΛΟΣ οδού 

Επταμύλων-Οινούσας όπως ακολουθεί ο δρόμος προς Νέο Σούλι έως 

αγροτεμάχιο Τσαμπακάρη Χρήστου – οικία Πατώνη – Γαλάνη Παύλου 

– θέση ΜΥΛΟΣ». 
 9325/16-4-2002 

 

432  / 2002 Έγκριση αποπληρωμής οφειλής για την εκτέλεση του έργου: 

«Αποπεράτωση αρδευτικού δικτύου». 
 

433  / 2002 Έγκριση επέκτασης-συμπλήρωσης ΦΟΠ σε διάφορα σημεία της πόλης.             
11148/15-5-2002 

 

434  / 2002 Ομοίως στην κοιλάδα Αγίων Αναργύρων.                                       
11147/15-5-2002 

 

435  / 2002 Ομοίως στην Ηλιούπολη Σερρών.                                              
11149/15-5-2002 

 

436  / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας λαμπτήρων και ηλεκτρολογικού υλικού.            
 

437  / 2002 Έγκριση συνέχισης προμήθειας ποσοτήτων ξηρογραφικού χαρτιού για 

το έτος 2002. 
10046/29-4-2002 

 

438  / 2002 Ομοίως πλαστικών σάκων απορριμμάτων.                                       
10024/26-4-2002 

 

439  / 2002 Έγκριση μελέτης για την προμήθεια – τοποθέτηση ραφιών του Αρχείου 

Δήμου Σερρών. 
11151/15-5-2002 

 

440  / 2002 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας για την προμήθεια γάλακτος για το 

έτος 2002. 
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441  / 2002 Έγκριση μίσθωσης ακινήτου για τη στέγαση του Κέντρου 

Εξυπηρέτησης Πολιτών (Κ.Ε.Π.). 
10415/2-5-2002 

 

442  / 2002 Έγκριση εγκατάστασης παιδικής χαράς σε δημοτικό ακίνητο 

(ιδιοκτησίας 14ου Δ.Σ. Αγίου Ιωάννη). 
 

443  / 2002 Δεν εγκρίνεται η χορήγηση άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου στον κ. 

Παπαγεωργίου Κων/νο και η τοποθέτησή του στην γωνία Τρικούπη-

Ολυμπίου. 
 

444  / 2002 Έγκριση της αρ. 9/2002 απόφ. Δ.Σ.  Δ. Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.».                     
 

445  / 2002 Ενημέρωση επί των αρ. 5,24,8,11,12,18,2,20,13,14 και 17/2002 και 

131/2002 αποφ. της Δ.Ε.Π.Κ.Α 
 

446  / 2002 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης  υπαλλήλων του Δήμου για κίνησή 

τους εκτός έδρας.  
11358/15-5-2002 

 

447  / 2002 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων.             
11155/15-5-2002 

 

448  / 2002 Ομοίως ανακοίνωσης για Ανάρτηση Α΄ Κεφαλαίου Π.Ε. της Π.Μ. Αγ. 

Αθανασίου-Αλημπέκιοϊ.  
11376/15-5-2002 

 

449  / 2002 Ομοίως εκφώνησης εορταστικού μηνύματος Δημάρχου στους 

Ραδιοφωνικούς Σταθμούς. 
10582/26-4-2002 

 

450  / 2002 Έγκριση δαπανών εορτασμού 25ης Μαρτίου στο Δήμο Σερρών και στα 

Δ.Δ. αυτού. 
11373/15-5-2002 

451  / 2002 Ομοίως παρουσίασης βιβλίου του Δήμου, με τίτλο: «7 Διηγήματα» προς 

τιμήν του κ. Ε. Ασπιώτη. 
11372/15-5-2002 

 

452  / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας  Ηλεκτρονικών Υπολογιστών Δ.Τ.Υ.Δ.              
               

453  / 2002 Ομοίως ενημερωτικού εντύπου για δραστηριότητες Δήμου.                      
11374/15-5-2002 

 

454  / 2002 Έγκριση προμήθειας 2 έργων  ζωγραφικής για βράβευση του Δημάρχου 

Καλαμάτας.           
 

455  / 2002 Έγκριση συμπληρωματικής ασφάλισης αυτ/των του Δήμου.           
11368/15-5-2002 
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456  / 2002 Έγκριση προμήθειας βιβλίου για τη Νομική Υπηρεσία του Δήμου.            
11362/15-5-2002 

 

457  / 2002 Έγκριση δαπανών για προμήθειες του Γραφείου Κοινωνικής Μέριμνας.           
                

458  / 2002 Έγκριση καταβολής εξόδων  κίνησης εκτός έδρας των κ.κ.: Μπόγιογλου 

Βασ., Ζαπάρα Μ. και Κωνσταντινίδου Ελένη. 
11357/15-5-2002 

 

459  / 2002 Ομοίως αποστολής στο Βελίκο Τύρνοβο.                                      
10998/13-5-2002 

 

460  / 2002 Ομοίως κα Εμμανουηλίδου Καίτη.                                             
11007/9-5-2002 

 

461  / 2002 Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου. 
10625/8-5-2002 

 

462  / 2002 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για συντήρηση αυτ/των του Δήμου.                 
11369/15-5-2002 

 

463  / 2002 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των του 

Δήμου.         
11152/15-5-2002 

 

Πρ. 

6 / 1 / 2002 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης χορήγησης αδείας Μ.Ο. στο ΚΑΦΕ-

ΜΠΑΡ του κ. Κίναλη Κων/νου. 

 

464  / 2002 Δεν εγκρίνεται η χορήγηση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας στο 

Ζαχαροπλαστείο της εκπ/που της Αρτοτέχνης Γιάτσου ΕΠΕ κας 

Καρακίζη Μαρίας. 
 

465  / 2002 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ 

του κ. Κακάτση Βασιλείου. 
 

466  / 2002 Ομοίως Μ.Ο. στο ΚΑΦΕ-ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ των κ.κ. : Μπεντέ Ι. Κηπουρού 

Δ..           
 

467  / 2002 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του κατ/τος 

ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Ψαθά Δημητρίου. 
 9733/18-4-2002 

 

468  / 2002 Ομοίως του Πρατηρίου γάλακτος κ.λ.π. του κ. Ζουλάκη Εμμανουήλ.             
 9884/25-4-2002 

 

 

38 



 

 

469  / 2002 Ομοίως του Καφενείου του κ. Καζά Χρήστου.                                 
 9884/25-4-2002 

 

470  / 2002 Ομοίως του πρατηρίου Κατεψυγμένων Προϊόντων της κας Ανθουλάκη 

Φακούλας.    
 

471  / 2002 Ομοίως του Παντοπωλείου της κας Τασάκου Ζαχαρένιας.            
 

472  / 2002 Ομοίως του Κρεοπωλείου του κ. Αρβανιτίδη Αργύρη.                           
 9261/16-4-2002 

 

473  / 2002 Ομοίως του Οβελιστηρίου του κ. Αγγελόπουλου Ελευθερίου.                   
 9114/15-4-2002 

 

474 / 2002 Ομοίως του Πρατηρίου Γάλακτος και Ειδών Ζαχ/κής της κας 

Φραγκουλάκη Μέλισσας. 
               

475  / 2002 Ομοίως του Οπωρολαχ/λείου του κ. Μαραγκού Ευθύμιου.            
10698/29-4-2002 

 

476  / 2002 Ομοίως του Κομμωτηρίου της κας Μπακαγιώργου Καλλιόπης.            
 9723/18-4-2002 

 

477  / 2002 Ομοίως Μ.Ο. στο Εστιατόριο ΣΝΑΚ-ΜΠΑΡ του κ. Καρπουχτσή Ηλία.               
                

478  / 2002 Ομοίως στο Καφενείο –Ψητοπωλείο του κ. Ζαμπίτη Κων/νου.            
11983/20-5-2002 

 

479  / 2002 Ομοίως στην Καφετέρια του κ. Ακριτίδη Νικολάου.                            
 

480  / 2002 Ομοίως του Σνακ-Μπαρ του κ. Συμεωνίδη Οδυσσέα.                             
 

481  / 2002 Ομοίως του Καφε-Μπαρ του κ. Παπαδόπουλου Χριστόφορου.            

 

482  / 2002 Ομοίως ψυχαγωγικών τεχνικών παιγνίων της κας Κυριακίδου Μαρίας 

(Καφενείο). 
 

483  / 2002  Εγκρίνεται η έκδοση ψηφίσματος άρνησης παραχώρησης και 

διαμαρτυρίας. 

 

484  / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας εντύπων για τις ανάγκες των Υπηρεσιών 

του Δήμου.  

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                     

 

 

  ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                               
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 
 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καϊδατζής Νικόλαος    

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μπόγιογλου Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Συμεωνίδης Δημήτριος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 


